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מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    חברים ערב טוב. אנחנו מקיימים היום את ישיבת המליאה שמן  3

המניין מספרה שלוש. מקווה צריך שהיא תהיה כמה שיותר קצרה מסיבה אחת. יש  4

הזיכרון ובגלל זה גם ביקשתי והסכמתם גם  5 יום  של טקס  האירוע  היום את  לנו 

שהיא תתקיים בשעה הזאת. הנושא הראשון ברשותכם. אישור פרוטוקול מליאת  6

כמה תיקונים שהעירה נאווה פרס. מה? להקריא  7 היו  המניין.  המועצה מס'  2  מן 

אותם? באמת? כולם קיבלו את זה. צריך להקריא את זה? נקריא את זה יאללה.  8

לו הערות  9 ויש  זה  ראה את  מיותר. אם מישהו  זה סתם  קיבלו את  כולם  בסדר. 

שיעיר. אם לא אז אנחנו נאשר את זה.   10

עו"ד גייל שורש - גם אני שלחתי הערות לפני נאווה אמורות היו להופיע.   11

רוכברגר-ראש העיר:    אני לא יודע למי שלחת אני לא קיבלתי אותם. הייתי מעלה  12 איציק  מר 

אותם.   13

עו"ד גייל שורש - תבדקו את עצמכם. אני שלחתי לכמה וכמה.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   למי שלחת? מעבר לזה?   15

עו"ד גייל שורש - כן. לפני כן. לא ענית.   16

יכול  17 אני  למי.  רק  תגידי  נבדוק.  ואנחנו  שלחת  למי  העיר:    תגידי  רוכברגר-ראש  איציק  מר 

להמשיך בינתיים? אם זה אין בעיה. הלאה.   18

עו"ד מיכה בלום: אתה צריך להוסיף את ההערות האלה.   19

רוכברגר-ראש העיר:    אני לא יכול להוסיף אותם עכשיו. אני לא ראינו אותם. מה  20 איציק  מר 

יצביעו כמו תוכי על זה?   21
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נאשר את זה בפעם הבאה.   24

עו"ד מיכה בלום:  עדיף שתאשר פה היום.   25

רוכברגר-ראש העיר:    אני לא יכול היום. אנשים צריכים לעבור על זה.  אני עכשיו  26 איציק  מר 

יבזבז חצי שעה למי שלחה לא שלחה?   27
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בעקבות  1 לעשות  אמורים  שאנחנו  דברים  לגבי  לזה  השלכות  יש  בלום:  אחרת  מיכה  עו"ד 

הפרוטוקול.   2

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   טוב . אז תגידי למי שלחת. אה.   3

עו"ד גייל שורש: שלחתי לפאני, לפרח, לשרה, למי עוד ועוד ארבעה נוספים.    4

תעביר אישור פרוטוקול כפול בפעם הבאה. נו מה הבעיה?   5 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מה היו ההערות?   6

עו"ד גייל שורש - גם הערות למי אמר מה. כי היו שם דברים שלא נאמרו לא על ידי ולא היה פה   7

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני לא יודע.   8

אפשר לשלוח לי את זה?   9 גב' פרח מלך:   

עו"ד גייל שורש: זה אמור להיות אצלך כי אני רואה פה שזה נשלח.   10

גב' פרח מלך:  השאלה אם שלחת לי את זה למייל האישי שלי כי אני עברתי כבר למייל של   11

העירייה.   12

עו"ד גייל שורש: כותבת ניצן הבקשה לתיקון הפרוטוקול אכן הגיע תוך שבעה ימים ללשכת ראש   13

העיר, סליחה אם נוצרה אי הבנה.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני לא יודע מה  קרה שם. תשלחי את זה עכשיו. תשבו על זה  15

עכשיו ונעלה את זה  אחרי זה עוד פעם. נעלה את הנושא בשלב השני. בסדר.    16

מה הבעיה לאשר פרוטוקול כפול בישיבה הבאה?   17 מר גיא קלנר:  

עו"ד מיכה בלום: יש לנו זכויות חתימה על הבנקים. כל עוד זה לא מאושר. אנחנו לא. זה יותר   18

עו"ד גייל שורש: אני  אגיד לך שאין התייחסות לזכויות החתימה של הבנקים. אז אם זה   19

עו"ד מיכה בלום: יש שם עוד נושאים. יש שם ..לעינב. יש התייחסות.   20

עו"ד גייל שורש:  אמרת מקודם. עינב לא היה בישיבה האחרונה. עינב היה בישיבה השנייה.   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני מציע דבר אחד. תעבירי את זה עכשיו. פאני תעבור על זה  22

תוציא מסמך ישר לחברים שיראו את זה תוך כדי הדיון ונתקן על זה ישיבה בסוף  23

ונצביע על זה. בסדר? טוב. שאילתה של גיא קלנר. בנושא שינויים ארגוניים ועלויות  24

שכר לעירייה. גיא בקשה.   25
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חבר המועצה גיא קלנר  –  מיום  28.4.24  בנושא שינויים ארגוניים ועלויות  של  2.שאילתה 

שכר לעירייה.  

 

2   

האחרונים,  ואני מניח שחברות וחברי המועצה אחרים מתעדכנים אני  3 מר גיא קלנר:  בשבועות 

לי שזה לא הגיוני  4 נדמה  הידיעה. אבל  למנגנון  היום מקורבת  העיר  שכיכר  מבין 

שחברי מועצה ..להתעדכן בכיכר העיר על שינויים ארגוניים בעיריית רמת השרון.  5

אני שומע שיש שינויים בפונקציות בחירות ברמת השרון, פיצולי תפקידים, הפיקוח  6

והאכיפה מפוצלים לתפקידים, שפ"ע מתחלף. שינויים במקומות אחרים, נדמה לי  7

שהמקום לעדכן על שינויים ארגוניים בטח ברמות בכירות של עיריית רמת השרון  8

איזה  9 הבאות:  1.  השאלות  הם  השאלות  אז  כל.  קודם  הזה.  השולחן  סביב  זה 

הודעות  10 חצאי  קוראים  אנחנו  רכילויות,  קוראים  אנחנו  מדובר?  תכלס  שינויים 

שינוי מדובר? השולחן הזה צריך לדעת באיזה שינוי מדובר  11 איזה  על  לתקשורת. 

בטח במינוי בכירים. 2. מדוע מבוצעים? מה לא בסדר? מדוע צריך לפצל תפקידים?   12

מדוע צריך להוסיף פונקציות כרגע לעירייה? עוד לא אישרנו תקציב ל-2024. על מה  13

התהליך הזה לא אמור להיות חלק ממה שראש העיר  הציג רק מדובר?   14 האם   .3

שהוא  15 איזה  לתת  שאמור  ארגוני,  יועץ  שוכר  אתה  הקודמת?  המועצה  בישיבת 

שיקוף, למנגנון העירוני מבחינת בעלי תפקידים, שכר, משרות כפולות, חוסר ניצול  16

יהיו  17 ואז  המלצותיו  ימליץ את  היועץ  שקודם  כדאי  לא  האם  אז  יעילות,  וחוסר 

בגין  18 המבנה של כוח האדם העירוני. האם יש עלויות שכר נוספות  בעץ  השינויים 

רמת  19 עיריית  של  השכר  הוצאת  בסוף  התחתונה  בשורה  האלה? האם  השינויים 

השרון הולכת לעלות כתוצאה מהשינויים האלה? גם במסגרת מה שדיברנו בישיבת  20

המועצה הקודמת. על נושא מנהלי רובעים גם על הפונקציות האלו. אני אומר רגע,  21

אני פותח  סוגריים,  אני מבין שעוד לא היו דיוני ועדת כספים ובטח לא מליאה. אני  22

מבין ששנת  2024  אני שומע את זה גם ברשויות אחרות, הולכת להיות שנה מאוד  23

מאתגרת ברמה התקציבית. לא היינו ערוכים לה לדעתי בטייס האוטומטי שבין 23  24

ל-24. נופלות על העירייה הוצאות שכר שהמדינה לא שיפתה אותה במסגרת מטלות  25
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שונות שהעירייה נאלצת לשאת אותם. אנחנו הולכים לאתגר תקציבי שוב, אני לא  1

מבין  2 שאני  לפי מה  כרגע. אבל  המידע  חלק ממנגנון  לא  אני  הנתונים.  את  מכיר 

זאת  3 במחציתה.  כבר  קשה.  24  שאנחנו  תקציבית  לשנה  הולכים  אנחנו  במקרו, 

תוך כדי התנועה. אז כל נושא השכר שהוא  4 השינויים  לעשות את  נצטרך  אומרת 

ההוצאה  המרכזית בגוף הזה, בוודאי ובוודאי צריך להיות עם יד על הדופק. ושאלה   5

חמישית. שפעם אחת נשים לה סוף. כי שמעתי אותה הלוך וחזור ואני רודף צדק.  6

אז אני פעם אחת אשמח לדעת את האמת. רודף צדק אנוכי. אשמח לדעת פעם אחת  7

לי טענות אגב לגרובר בנושא הזה. בנושא של תוספות כוח אדם  8 היו  לא.  לתמיד. 

במסגרת תקציב  2024  יש  9 המליאה  חברי  שידעו  אגב  נגד.  הצבעתי  אני  בעירייה. 

האדם והתקנים בעירייה. אנחנו  10 וכוח  השכר  עלויות  על  שמדבר  כוח אדם  נספח 

רוצים פעם אחת  ולתמיד לדעת האם האמירה של המנגנון העירוני התנפח בשנת  11

עשרים מתי שאתה עזבת פחות או יותר עד היום גדל מהמספרים שמעת כמה מאות  12

שש מאות שבע מאות.   13

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני אראה לך.    14

מר גיא קלנר: לדעתי הנתון הזה לא נכון. עושים השוואה אמיתית של תפוח לתפוח ולא הכנסה  15

של הסייעות ואנשים נוספים לתוך השכר העירוני שהיו במגוונים או מקום אחר.  16

תודה.   17

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני מתפלא עליך.  שפתאום אתה ניזון ממה שכתוב בכיכר העיר  18

להיות שכן, יכול  19 יכול  השרון.  רמת  של  המוביל  להיות  הפך  העיר  כיכר  ופתאום 

להיות שלא. אבל אני יענה לך את התשובות אחד לאחד ולא אתה. אתה מדבר יפה  20

אמרתי לך פעם כשאתה מדבר יפה יש לך קול יפה. אבל במקרה הזה אתה לא מדבר  21

לעניין.    22

מר גיא קלנר: מדבר מאוד לעניין.   23

אני אסביר לך. אבל לא עניתי לך. שנייה. אני גם לא יודע  24 רוכברגר-ראש העיר:  אז  איציק  מר 

איפה. לא חשוב.    25

מר גיא קלנר: זה לא רק בכיכר העיר אמרתי.   26

27  

28  

 7

 



רמת השרון -  ישיבת מליאה מן המניין מס' 3 מיום 5.5.24  

1  

שום  2 אין  לך.  יענה  אני  הזאת  המופלגת  הדאגה  להיות.  העיר:  יכול  רוכברגר-ראש  איציק  מר 

שכן  3 היחיד  הדבר  דרמטיים.  דברים  אין  האדם.  כוח  במצבת  כרגע  שינויים 

גזבר. מכרז לתפקיד מהנדס. שיצא.  4 לתפקיד  היה מכרז  זה  גם אתה,  שאישרתם 

סליחה יצא. יש סמנכ"ל תפעול שיצא לפרישה. כל אחד מול אחד. קיבלנו לעבודה.  5

אנחנו כרגע לא עושים שום שינויים.    6

מר גיא קלנר: אין תוספת.   7

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    שום שינוי. יותר מזה גיא. אני חושב שצריך להעריך את העובדה   8

שאנחנו כבר אפשר להגיד חודשיים, כמעט חודשיים בתפקיד השארתי את מצבת  9

כוח האדם. לא נגעתי בה. כולל הלשכה. כולל הלשכה. לא פיטרנו. מי שרצה ללכת  10

הלך אחת רק עכשיו הלכה. השאר פיזרנו אותם במקומות שצריך ולא פיטרנו. ולא  11

באנו לעריפת ראשים. ממש לא. אין שום תוספת. יתרה מכך, מדוע מבוצעים? לא  12

מבוצעים אין כרגע שום שינוי.    13

מר גיא קלנר: סמנכ"ל תפעול מתי פרש?   14

הבחירות  15 לפני  שבועיים  הבחירות.  לפני  הבחירות ממש  רוכברגר-ראש העיר:  לפני  איציק  מר 

משהו כזה. איך קוראים לו? רמי נבון. אחד מול אחד.    16

מר גיא קלנר: ובפיקוח? מה שרוצים לפצל?   17

רוצה לפצל? אין מנהל אגף  18 מי  פיקוח?  זה  מי  פיקוח?  זה  רוכברגר-ראש העיר:  מה  איציק  מר 

פיקוח עירוני. יש מנהל של אגף הביטחון זה קובי. היה מנהל הפיקוח העירוני. היו  19

שניים. הם פרשו מסיבות של לא יודע מה. דווקא היו שני קצינים. קציני משטרה  20

הם פרשו לא בתקופה שלי. פרשו עוד לפני בערך כשנה. אי אפשר להשאיר את מערך  21

בפיקוח. זה גורר אנדרלמוסיה בעיר חבל על הזמן. פשוט אחד מול אחד. לא הכנסנו  22

שום.    23

מר גיא קלנר: הבנתי שרוצים את האגף הפיקוח והביטחון לעשות אגף פיקוח ואגף ביטחון.   24

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני לא יודע. אין לי מושג. אני לא יודע מי דיווח לך את הדיווח  25

הזה. אני לא יודע על מה מדובר. לא יודע על מה מדובר. לא ישבתי על השינויים  26

היועץ הארגוני. זה רק עכשיו בימים האלה. בגלל  27 לקחנו את  לא  עוד  הארגוניים. 

החג לא עשינו את זה. לגבי הגידול המשמעותי שאתה אומר. אתה רוצה.   28
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1  

מר גיא קלנר: לא. אתה אומר שהיה גידול. אני אומר שאין.   2

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני יענה לך אוקי בסדר. תשמע אני מ-2015 לא נמצא, למעשה  3

לא  4 ב-15  בכלל  יודע.  כמוך  מי  לנבצרות.  נכנסתי  אז  כי  בתפקיד  לא  מ-2014  אני 

בתפקיד ולכן ביקשתי את הנתונים האלה. וכוח אדם נתנו לי את הנתונים  5 הייתי 

שנייה אחת. הנה. קיבלתי את הנתונים לפי תקנים. בדצמבר  6 הם אלה.  והנתונים 

סייעות  7 לקויות,  סייעות  מיוחד,  חינוך  סייעות,  כולל   לא  2015  היו  565  תקנים 

צמודות, לא כולל מורים. סייעות אגב חינוך מיוחד וצמודות ורפואיות היו אז 55  8

היה  813  תקנים. באפריל  2024,  760  תקנים  9 הכל  מורים  139  תקנים. סך  תקנים. 

מספר העובדים שזה לא כולל סייעות לחינוך מיוחד, סייעות רפואיות צמודות 114  10

וסך הכל  1083.  11 גידול.  כך  כל  היה  לא  דווקא  מורים  מורים  209,  ל-114.  גדל  זה 

מבחינת עובדים לפי מה שרשום בשכר כפי שהגזבר נתן. 1306 עובדים. עכשיו, מה  12

היה מה?    13

מר גיא קלנר: אתה אומר 1083 לא הבנתי.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  תקנים יש כאלה חצאי משרות.    15

מר גיא קלנר: אוקי. תקנים מול תקנים. 1083 מול   16

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  813. מאתיים.    17

מר גיא קלנר: מאתיים תקנים בגידול בין 2014 ל-2024. בעשר שנים?   18

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   כן. או קי.    19

אפשר לקבל את הטבלה הזאת?   20 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   בטח. גם יכולת לקבל אגב.    21

מר גיא קלנר: לא בחינוך. בחינוך גדל גם אבל.   22

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אתה יכול לקבל. בוודאי.  עכשיו תקבל אותו.    23

מר גיא קלנר: זה גם מפוצל למטה? באלו תקנים?   24

ראש העיר יצא מחדר הישיבות בגלל ניגוד עניינים. 
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25 

26  

27  

28  
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1  

2  
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3.שאילתה של חברת המועצה גייל שורש מיום 28.4.24 בנושא ת"א 60909-02-24 אאורה 

השקעות בע"מ, נ' עיריית רמת השרון ואח'.  

 

3  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    נושא שני. אנחנו איפה נעלם? הכל צריך רק לא. או קי. שאילתה  4

של גייל שורש. בנושא אאורה משהו השקעות. אני מבקש מאחר שאני הצהרתי על  5

ניגוד עניינים. אז אני למען הסר ספק, אצא מהישיבה ומישהו יענה על הדבר הזה.  6

זה היועץ המשפטי. אגב, אני גם שלחתי לך את התשובה.   7

עו"ד גייל שורש:   כן. כן. מיכה שלח.   8

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   את רוצה שנענה על זה גם עכשיו?   9

עו"ד גייל שורש:   אני לא יודעת מה מקובל.   10

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  לא. אם הוא עונה אני פשוט יוצא.   11

עו"ד גייל שורש:   חברי המועצה קיבלו רק את השאילתה ולא קיבלו את התשובה.   12

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אז בוא תענה אני יוצא.   13

עו"ד מיכה בלום: יש את התשובה.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אל תשכחו לקרוא לי.   15

עו"ד גייל שורש:   ב-26.2.2024 הוגשה תביעה של חברת אאורה נגד עיריית רמת השרון. רימונים  16

ובנייה. תל אביב. לא שלי. להשבת  17 לתכנון  המקומית  והוועדה  הכלכלית  החברה 

פטור וביטול שומות היטלי השבחה  התחייבויות לביצוע מטלות ציבוריות בסך כולל  18

שבע מאות ואחד אלף חמש מאות שמונים ושבעה  19 מיליון  ואחד  עשרים  של מאה 

שקלים. הנתבעות ביניהם העירייה נדרשו להגיש כתב הגנה תוך שישים יום היינו  20

ה-26.4.24. ארבע שאלות. האם  הוגש כתב הגנה? מה קו  ההגנה של הנתבעות? מי  21

מייצג את העירייה? מה עמדתו של ראש העיר בנושא? אכן קיבלתי תשובה בכתב  22

מהיועץ המשפטי.   23

24  

25  
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1  

עו"ד מיכה בלום: אני אקריא את התשובה שלנו. בעניין שתשובה לשאלה מספר אחת ניתנה ארכה   2

להגשת כתב הגנה ביום  23.6.24. אני חוזר לעניין שאלה ראשונה ניתן ארכה להגשת  3

כתב הגנה עד  23.6.24. לעניין תשובה לשאלה  2. עדיין בטיפול אך העירייה דוחה את  4

טענות התובעת חברת אאורה. הנושא בטיפול על ידי עורכי הדין. זה מקשר אותנו  5

היא  6 העירייה.  מייצגת את  ברף  אילנה  הדין  עורך  שלוש.  לשאלה  תשובה  לעניין 

לעניין תשובה  7 לייצג.  והיא תמשיך  בעבר,  כבר  ענייני אאורה  בכל  אותנו  מייצגת 

בניגוד עניינים ולכן לא יוכל  8 לשאלה  4. ראש העירייה נמצא בעניין חברת אאורה 

לעסוק בנושא ולתת מענה לשאלות אלה ולכן אני עניתי.   9

עו"ד גייל שורש:   תודה רבה.   10

גב' בת שבע אלקובי: אפשר לדעת איזה ניגוד עניינים?   11

עו"ד מיכה בלום:  גיסו עובד בחברת אאורה. ולכן הוא לא יכול לטפל בשום דבר. החתן שלו. או  12

קי. לכן הוא חתום על החתמתי אותו על הנושא הזה על ניגוד עניינים והוא לא יכול  13

לטפל בזה.   14

ראש העיר חזר לחדר הישיבות.  
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15 

16  

17  

במשאבי  שימוש  מיום  25.4.24  בנושא  אלקובי  בתשי  המועצה  חברת  של  4.שאילתה 

העירייה לפרסום אנשי ציבור נבחרים.  

 

18  

19  

העירייה  20 שימוש משאבי  בנושא  בתשי  של  נוספת  העיר:    שאילתה  רוכברגר-ראש  איציק  מר 

לפרסום אנשי ציבור נבחרים. בתשי.   21

הזו. אם מישהו לא מכיר, לא יודע. העמוד הזה.  22 לחוברת  אלקובי:  אני מתייחסת  שבע  בת  גב' 

החודש חולקה חוברת תרבות פלוס המדריך העירוני לתרבות ופנאי. בעמוד הראשון  23

בלומנר. יו"ר ועדת התרבות.  24 ירון  של  ובנוסף  העירייה  ראש  של  ברכתו  מצורפת 

הן:    25 ואם השאלות  העירייה?  2.  ידי  על  מתוקצבת  פלוס  תרבות  חובת  האם   .1

Dummy Text
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החוברת תרבות פלוס אכן מתוקצבת על ידי העירייה. האם יש אישור של המחלקה  1

המשפטית בשימוש במשאבי העירייה לפרסום של דברי הפתיחה של ראש העירייה  2

ושל יו"ר ועדת התרבות? האם דין חוברות הפרסום של העירייה הוא כדין השלטים  3

שב-15.12.21  קבע בית המשפט המחוזי בדיון בנושא פרסום של  4 לציין  ברחובות? 

לפרסום נבחרי הציבור  5 הציבור  בכספי  שימוש  על  איסור  שחל  כפר סבא  עיריית 

הנחיות  6 פי  על  הבחירות.  בתקופת  רק  לא  שהיא  על תקופה  חל  גם  הזה  האיסור 

ואני  7 נקבע  הפנים,  משרד  מנכ"ל  בחוזר  שמובא  וכפי  לממשלה  המשפטי  היועץ 

המקומית לבין נבחרי הציבור, וכן  8 הרשות  בין  הפרדה  על  להקפיד  "יש  מצטטת. 

אין מקום לייחס לנבחרי הציבור פעולות של  9 המקומית,  הרשות  פרסומים מטעם 

הרשות. הפצת מידע לציבור מטעם הרשות אינה פסולה כשלעצמה אולם אין לכרוך  10

אותה לפרסום שמו של ראש הרשות המקומית או נבחר ציבור". אני רוצה גם לציין  11

נכון שציינתי פה רק את כפר סבא אבל גם אותו סיפור היה בפתח תקווה, גרינברג  12

אותו דבר. ששמו פורסם בפרסומי חוצות, בשלטי חוצות. אז אני אשמח לשמוע את  13

תשובתך.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   על חלק מהתשובה יענה הדובר. אני יענה לגבי הנושא הראשון  15

אם זה עבר את הייעוץ המוקדם של המחלקה המשפטית. לא. לא. אני סמכתי על  16

חוות דעתו המלומדת של הדובר. יחד עם זאת. אני אוסיף אחר כך את החלק השני.  17

אחרי שהדובר יגיד את דבריו ואז אני אגיד את החלק השני שלי.   18

19  

מר רן אהרון:  קודם כל המדיניות של הפרסום של ראש העיר לא השתנתה בקדנציה. בגדול זה לא  20

פעם ראשונה.   21

גב' בת שבע אלקובי: בקדנציה הקודמת לא היה מחזיק תיק  התרבות לא הופיע.   22

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   בתשי בבקשה. תני לו לענות.   23

מר רן אהרון:  לא. זה החלטה של ראש העיר ומחזיק. זה לא החלטה שלנו. אבל כן היה דבר ראש  24

עיר. גם בקדנציה הקודמת וגם בקדנציה של ראש העיר הזה עוד לפני לכן זה גם לא  25

כי זה לא משהו חדש. זאת אומרת שיש חוברת שבאופן רוטיני  26 עבר ייעוץ משפטי 

היה בה היא לא עוברת כל כי אנחנו מעבירים על כל מוצר חדש. כמובן שבסוף אם  27

תהיה החלטה אחרת אנחנו נכבד. איך שאנחנו רואים את זה. זה לא תחת לקיחת   28
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אחריות. של ראש העיר מופיע בשלטי חוצות פעמיים בשנה. פעם אחת בברכת ראש  1

השנה ופעם אחת בפסח. שתי הברכות האלה זה ראש העיר, סגניו, חברי המועצה  2

ועובדי רמת השרון. אם יש מנכ"ל גם מנכ"ל. זאת אומרת אנחנו מאוד מקפידים  3

המקרים שציינת, גם בכפר סבא וגם בפתח תקווה, שונים לגמרי הם הרבה יותר  4

של  5 ייחוס  על  מדבר  אני  של  לא  קוראת  שאת  מה  של  ייחוס  ברורים,  בולטים, 

העשייה לראש העיר. שוב, אם יחשוב  מישהו שהחוברת הזאת שיוצאת כבר לדעתי  6

עשור והיה בה את דבר ראש העיר בבחירות ראש העיר  הקודם ביקש להוריד כי זה  7

היה שנת בחירות. אם והיה דבר העירייה וכך זה נעשה. אם יגיד מישהו שזה לא  8

בניגוד לתקנות, כמובן שנוריד. אבל איך שאני רואה את זה, זה היה בעבר. זה לא  9

מייחס את העשייה העירונית של ראש העיר. הברכה היא ברכה. היא לא  אני ראיתי,  10

אני עשיתי ואני קיבלתי ולכן.   11

גב' בת שבע אלקובי: זה שזה היה פעם קודמת זה אומר שזה חוקי מבחינה משפטית?   12

היה מקובל. יכול להיות ששוב אנחנו מעבירים לייעוץ  13 וזה  יעוץ משפטי  עבר  אהרון:  זה  רן  מר 

משפטי רק על חדשים.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני אחרי שאת שאלת את השאילתה. אז אני הלכתי ועשיתי  15

בדיקה. זה אחד, כן  החוברת מתוקצבת על ידי העירייה כמובן ואני קיבלתי ייעוץ  16

משפטי חיצוני. הנה תראי אותו. דברי הפתיחה אינם נופלים תחת האיסור בסעיף 2  17

נופלים תחת המגבלות שהובאו בפסיקה. הן מבחינת התוכן  18 אינם  הפרסומים  א'. 

שאינו מפאר את נבחרי הציבור ואינו מייחס להם את הישגי העירייה והן מבחינת  19

מבחן הדומיננטיות. זה הייעוץ שאני קיבלתי.   20

גב' בת שבע אלקובי: ייעוץ חיצוני?   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני קיבלתי אחרי ששלחת, קיבלתי. אני לא חייב זה. אמרתי לך  22

לא קיבלתי ייעוץ של העירייה בהתחלה. לא קיבלתי כי לא ביקשתי. כי הסתמכתי  23

שהדובר אומר. לקחתי לעצמי שאלת שאילתה לקחתי יועץ משפטי חיצוני  24 על מה 

זאת התשובה שיש. יש לך השגות. יש לך דרך לערער עליהם.   25

גב' בת שבע אלקובי: כן. יש לנו יועץ משפטי פה. למה לקחת יועץ חיצוני? ולשלם לו בנפרד?   26

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני לא שילמתי לו כסף. כן שילמתי. זה בעיה שלי. לא בעירייה.  27

אני פרטי עניתי. זה מה שזה. בדקתי את זה עם יועץ משפטי חיצוני. זהו. אם יש לך  28
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השגות על הדברים שאנחנו אומרים את יכולה לפנות לאן שאת רוצה אחר כך. הכל  1

בסדר. תאמיני לי שאני לא צריך, לא לפאר את עצמי ולא צריך את הפרסום הזה.  2

תושבי רמת השרון יודעים מי זה איציק רוכברגר לטוב ולרע.   3

גב' בת שבע אלקובי: אם ככה אתה מסכים להוריד את זה בפעם הבאה?   4

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני לא יודע. אני לא מתחייב בפנייך לכלום.   5

מר יעקב קורצקי: למה. בכל עיר עושים את זה.   6

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני לא מתחייב. עזוב. חברים.   7

גב' בת שבע אלקובי: מחזיק תיק מעולם לא עשה את זה.   8

מר יעקב קורצקי: עכשיו של דני לביא מחזיק התיק.   9

גב' בת שבע אלקובי: שהוא היה בחוברת?   10

מר יעקב קורצקי: כן. תיכף תקבלי את זה. אני אשלח לך את זה אישית.   11

הנה בחוברת של אגודת הספורט קלנר כן הופיע.   12 גב' בת שבע אלקובי: 

מר יעקב קורצקי: כולם היו. כולם. רק בשנת בחירות.   13

גב' בת שבע אלקובי: אגודת הספורט אני מדברת על העירייה ישירות.   14

גב' ענת לין:  תאגיד עירוני.   15

גב' בת שבע אלקובי: זה לא אותו תקציב.   16

מר יעקב קורצקי: דני לביא היה כשהוא החזיק את התיק.   17

דני אני לא יודע.   18 מר גיא קלנר:  

גב' בת שבע אלקובי: דני לא היה.   19

מר יעקב קורצקי: אני אשלח לבתשי.   20

גב' בת שבע אלקובי: דני לא היה.     21

אולי לא היה בשנה האחרונה?   22 מר גיא קלנר:  

מר רן אהרון: לא. היא אומרת דני לא היה.   23

מר יעקב קורצקי: דני היה בזה של הבתים שעשינו.   24

מר רן אהרון: שאלה פוליטית האם רק ראש העיר או מחזיק התיק. זה לא שאלה עקרונית.   25

גב' בת שבע אלקובי: אבל דני לא היה.   26

מר יעקב קורצקי: בבוטיקים הוא היה. הוא פרסם את זה.   27

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   גם קלנר היה כיושב ראש   28
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1  

מר יעקב קורצקי: היה יושב ראש ואני הייתי כיושב ראש מחזיק תיק הספורט שנים.   2

גב' בת שבע אלקובי: בסדר. אני כעת לא מדברת על הספורט. אני מדברת על התרבות.   3

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   יפה. קיבלת תשובה. אז קיבלת תשובה. עזוב יעקב אני רוצה  4

לסיים. יאללה.  5

6  

7  

8  
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5.  הצעה לסדר של חברי סיעת חופשי בעירנו, סיעת אחיד ליברלי והגוש החילוני – מבנה והרכב  

ועדות חובה/משנה לתכנון ובנייה וחינוך.  

9  

10  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  הצעה לסדר של חברי סיעת חופשי בעירנו. סיעת אחיד ליברלי  11

והגוש החילוני. מבנה והרכב ועדות חובה/ משנה לתכנון ובנייה וחינוך. טוב. איפה  12

הזה? ההצעה שלהם? לגבי   13

שורש:  בבקשה הזאת היו בעצם שלוש בקשות שהתייחסו רק לוועדות החובה לאור  14 גייל  עו"ד 

האמירה שלך ראש העיר שאתה רוצה להכניס את החברים החדשים לכן לא פתחנו  15

את העירייה לוועדות רשות. אנחנו מבינים את המצוקה. מעריכים את ההשתדלות  16

המשנה לתכנון ובנייה,  17 ועדת  הקמת  שביקשנו את  לציין  צריך  כבר  פה.  שהייתה 

מופיעה ולכן אין טעם לדון בה כי בקשתנו  18 כבר  הזאת  הישיבה  של  היום  ובסדר 

מילא התקבלה. אני מברכת על זה. נותרה נותרו בעצם שני נושאים. אתם זוכים ב  19

שמונה ברכות. בעצם על המדוכה סוגייה אחת. או אחת זה הנושא של הגדלת ועדת  20

חינוך. ועדת חינוך במבנה שהוצע כרגע על ידי המסמך שהגיע אלינו. הם נמצאים  21

שניים מהקואליציה ואחד מהאופוזיציה. אנחנו סבורים שוב זה  22 חברים.  שלושה 

מהלך שהוא בהסכמה על ידי כל האופוזיציה, שגודל של ועדת החינוך אינו מייצג  23

ואנחנו  24 העיר  של  והתושבים  התושבות  בקרב  הזה  לנושא  שיש  החשיבות  את 

הוועדה  25 וראשות  הקואליציה  מטעם  שלושה  לחמישה.  זה  את  להגדיל  מבקשים 

ושניים מטעם האופוזיציה. זה בהלימה לכמה דברים. אחד, להנחיות או להמלצות  26
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פקודת העיריות שמדברת על שיקוף ההרכב הסיעתי של המועצה. והדבר השני זה  1

להגיד גם שהוועדה לקידום  2 צריך  המועצה.  הרכב  של  שקולה  יותר  צורה  מייצר 

הילד שהיא ועדת חובה אחרת, יש שם חמישה חברים. ואנחנו רואים חשיבות לא  3

אנחנו מבקשים גם להקים תת  4 כך  בתוך  נושא אחד.  החינוך.  זה  לוועדת  פחותה 

וגורמים  5 ציבור  ונציגי  חברים  שלושה  רק  שתימנה  מיוחד,  חינוך  לנושא  ועדה 

מקצועיים. לאור החשיבות והייחודיות שאנחנו רואים בנושא הזה. זה נושא חשוב  6

יש משפחות מיוחדות בעיר שלנו. לא מעט, ואנחנו חושבים שצריכים לייחד ועדה  7

שקשורים  8 נושאים  בשני  כרגע  שלנו מתמקדת  הבקשה  לסיכום,  הזה.  לנושא  גם 

לחינוך. הגדלת ועדת החינוך והקמת תת ועדה או ועדת משנה לחינוך מיוחד.   9

הנושא הראשון של הגדלת החברות בוועדת החינוך.  10 לגבי  רוכברגר-ראש העיר:  אז  איציק  מר 

מודיע פה. ישקל. ישקל בחיוב. לגבי   11

עו"ד גייל שורש:  מה זה ישקל בחיוב?  12

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  אנחנו כרגע עובדים לפי הפקודה. בהתאם לפקודה.   13

עו"ד גייל שורש: הפקודה מדברת שלושה עד שישה.   14

אנחנו שלושה בסדר בדיוק. אני אומר לך שיישקל  15 יפה.  רוכברגר-ראש העיר:  נכון.  איציק  מר 

הכוונה היא שזה יישקל בנפש חפצה וברוחב  לב על מנת להגדיל את זה. אני צריך  16

להתייעץ עם צוות החינוך המקצועי אם זה לא מסרבל את העבודה וכו'. ככל שיהיה   17

בסדר, בישיבה הבאה אנחנו נאשר את זה.   18

עו"ד גייל שורש:  אני רק רוצה להגיד ועדת החינוך במועצה הקודמת וגם במועצה שאתה היית  19

כשאתה היית ראש עיר מנתה שבעה חברים. אנחנו מצומצם.   20

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  אצלי כשזה היה שבעה חברים, זה היה אסון.   21

עו"ד גייל שורש:  אני אומרת בגלל זה הלכנו על מודל מצומצם חמישה.   22

רוכברגר-ראש העיר:   אני אומר לך. תראי את התשובה השנייה אז תביני למה אני  23 איציק  מר 

לא  יתקיים  24 מיוחד  לחינוך  משנה  ועדת  של  הנושא  בחינוך.  יישקל  בכנות  אומר 

כי זה נכנס תחת המעטה ותחת  25 מבחינתי אנחנו נעשה הצבעה על זה מסיבה אחת 

הכותרת של ועדת החינוך. אנחנו רואים חשיבות גדולה מאוד לטפל בכל הנושא של  26

החינוך המיוחד. בצורה מאוד חשובה וערכית, ומרגשת אפילו אפשר לומר. חובתנו  27
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לטפל בנושא הזה כרגע זה מטופל במסגרת וזה יטופל במסגרת של ועדת החינוך.  1

אם    2

3  

נרחיב את זה אני מניח שאותם אלה שרוצים להיות בוועדה המשנה חינוך מיוחד.  4

שהם רוצים להקים אז הם יהיו בוועדת החינוך והם יוכלו לעלות את זה ולדבר על  5

זה ולכוון את זה.   6

עו"ד גייל שורש: אני רק רוצה להעיר שגורמי המקצוע שנמצאים בוועדת החינוך על פי החוק, הם  7

המיוחד  8 החינוך  ועדת  שהרי  המיוחד.  בחינוך  שעושים  המקצוע  גורמי  לא אותם 

יושב גם באגף לשירותים חברתיים קהילתיים וגם באגף החינוך ולכן צריך לעשות  9

תת ועדה...  10

החינוך  11 של  הזה  בנושא  החינוך  לוועדת  לישיבות. אם  רוכברגר-ראש העיר:  יוזמנו  איציק  מר 

כל גורמי מקצוע יוזמנו בעבר ניתן את כל הדגש לזה. ואנחנו לא מקלים  12 המיוחד 

ראש, זה דבר בעיני שהוא הכי חשוב תאמיני לי.   13

עו"ד גייל שורש: אבל זה לא ניכר באופן שבו אתם דוחים את הבקשה.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר: אנחנו לא דוחים.   15

עו"ד גייל שורש:  ועדה ספציפית שתתמחה בעולם התוכן הזה שהוא עולם תוכן מורכב ולכן אני  16

מתפלאת מדוע   17

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  גברת שורש.   18

עו"ד גייל שורש: אתם לא מקבלים את ההחלטה הזאת בשתי ידיים?   19

אנחנו לא  20 העיר.  לנהל את  צריכים  אנחנו  בוויכוח.  לא  רוכברגר-ראש העיר:  אנחנו  איציק  מר 

בוויכוח. העלית את ההצעה. העליתם את ההצעה. הסברתי את העניין. אני מבקש  21

להצביע על שני הנושאים האלה ומה שיהיה יהיה. מה אני אגיד לך.    22

מר גיא קלנר: מה אתה אומר בחינוך בסוף? לא הבנתי.  שזה יישקל בחיוב? כרגע זה לא. זה יישקל  23

בחיוב.   24

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  אני לא אמרתי לא. אמרתי ככה. בנושא הראשון.    25

מר גיא קלנר: כרגע זה לא.   26

לא על ועדת המשנה.   27  :?

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  על ועדת המשנה אני אומר לא.    28
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מר גיא קלנר: הבנו. אבל החינוך.   1

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  הנושא השני. אני מציע לכם אני מציע לדבר איתי לגבי הנושא של  2

הישיבה  3 ולקראת  איתי.  לדבר  והצגות.  במכתבים  לא  איתי  לדבר  החינוך  ועדת 

הבאה אנחנו נשקול להכניס את זה.   4

עו"ד גייל שורש: מה. אתה עושה לנו עכשיו סדרת חינוך? אם נדבר איתך אז כן ואם נגיש הצעה  5

לסדר אז לא?   6

רבה. אני מבקש  7 תודה  שמעתי  תודה, סליחה. סליחה  רוכברגר-ראש העיר:  הלאה.  איציק  מר 

להוריד את ההצעה. לוועדת המשנה לחינוך מיוחד מסדר היום. מי בעד?   8

גב' בת שבע אלקובי: קרן את לא הבטחת לבוחרים שלך את זה?  9

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: מה הבטחתי? שתהיה להם ועדת משנה? לא זכור לי.   10

מר איציק רוכברגר-ראש העיר: תשעה. מי נגד? תודה רבה.   11

12  

 18

 

החלטה: תשעה חברים הצביעו בעד. 8 נגד הצביעו:  

קליך, מוטי גינדי, קרן  עופר  קורצקי,  יעקב  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  בעד  –  איציק 

ברנדס-מקסימוב, אהד בלייר, דן דני רוק 

נגד – גיא קלנר, הדר שוייצר, סיון דהן, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, עידן 

למדן, נאוה פרס 

13  

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: בדיבורים בתשי את פגז. אבל במעשים קצת פחות.   14

עו"ד גייל שורש: גם את עוד לא הראית שום מעשה חוץ מדיבורים.   15

גב' בת שבע אלקובי: חוץ מהרבה פוסטים.   16

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  תודה רבה.   17

 18מדברים ביחד  

עו"ד גייל שורש:  קצת כבוד לאנשים שהיו חמש שנים במועצת העיר. קצת כבוד.   19

גב' בת שבע אלקובי: הרבה פוסטים את כותבת.   20

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:  באצי אם תפריעו. תקשיבו טוב. אני גמרתי עם המשחקים. של כל  21

אחד יתפרץ כאן וימשוך לנו זמן עד אור הבוקר. לא יהיה. כל אחד מדבר בתורו.  22

בכיף, אין בעיה. ניתן לכם את כל הכבוד.    23
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למה ההקנטות האלה? אנשים שנותנים מזמנם.   1 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מי מקניט את מי? אתה הפכת להיות?    2

כמו שאמרתי קודם. אני עם הצדק המוחלט. אחד.   3 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מי הקניט?    4

מה בדיוק צריך למשוך בצמות לחבר מועצה שעושה עבודתו בהתנדבות במשך  5 מר גיא קלנר:  

שנים?   6

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מי הקניט?    7

קרן.   8 מר גיא קלנר:  

גב' בת שבע אלקובי: ועוד מי אומר את זה. מי שרץ אל הבוחר. מישהו שרץ לתפקיד בתשלום מיד.    9

10  

11  

12  

 19

 

העירייה מר איציק רוכברגר: ביום  18.4.24  התקיימה ועדת  ראש  6.הודעת 

בחינה למנכ"לית העירייה הגברת פרח מלך. הוועדה מצאה אותה מתאימה 

שכר  בכירים  בדרגה  100%  חוזה  בחירתה. אישורה  על  וממליצה  לתפקיד 

מנכ"ל התחולה מיום 18.4.24 

 

13  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    תודה רבה לנושא הבא. בתשי בקשה. תודה רבה. די. טוב חברים   14

למנכ"לית  15 בחינה  ועדה  התקיימה  לרביעי  עשרה  בשמונה  בקשה.  הבא  לנושא 

הוועדה מצאה אותה מתאימה לתפקיד והמליצה על  16 פרח מלך.  הגברת  העירייה. 

בחירתה  אישור דרגה. אישור שכר זה הדרגה של 100% חוזה בכירים. שכר מנכ"ל.  17

התחלה מיום  18.4.24. קיבלתם את החומר הכל היה אני ביקשתי לאשרר את זה.  18

אישררו את זה. אבל  אני מביא את זה גם לדיון נוסף. לא לדיון.   19

עו"ד גייל שורש:  הצבעה טלפונית שהיו בה מתנגדים.   20

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני לא ביקשתי ממך על כל דבר שתעירי לי. באמת גייל. די.  21

אבל אני מביא את זה לדיון עכשיו. סליחה. אני מביא את זה לא לדיון. הודעה. אני  22

מבקש להצביע על זה. מי בעד?       23
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רק תיקון קטן בבקשה. הניסוח איננו נכון.   1 עו"ד עידן למדן:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מה הניסוח?   2

בתנאי  3 עומדת  אותה  מצאה  אלא  מתאימה  אותה  מצאה  שהוועדה  טלמור:  לא  עירית  אדר' 

הכשירות על פי חוזר מנכ"ל. ככה היא מצאה אותה על פי מה שהומלץ.   4

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אדוני צודק. מי בעד? אתה היית בוועדה. אתה לא מצביע?   5

מר יעקב קורצקי: הצבעת בעדה.   6

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   הצבעת בעדה. אז למה אתה לא מצביע?     7

8   

אני נמנע בדבר הזה. מינויים אישיים אני אמרתי את זה. מינוי אישי.   9 עו"ד עידן למדן:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מאה אחוז. תודה רבה. מי נגד? הכל בסדר. מי נמנע?   10

מר רן אהרון: רגע. נגד בתשי וגיא? ודניאל.       11

אני לא משתתף.   12 עו"ד עידן למדן:  

אתה לא משתתף?       13 מר גיא קלנר:  

לא משתתף.   14 עו"ד עידן למדן:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   הלאה. מאה אחוז. אתה לא משתתף? או קי. עידן לא משתתף.  15

נאווה. נמנעת? או קי. בסדר גמור.   16

לא משתתף זה נמנע.   17 עו"ד מיכה בלום: 

18  

 20

 

החלטה:  

מוטי  עופר קליך,  קורצקי,  יעקב  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק  בעד: 

גינדי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק. 

נגד: גייל שורש, באצי' אלקובי, דניאלה רון יעקבי 

נמנעים: גיא קלנר, הדר שוייצר, סיון דהן, נאוה פרס, עידן למדן  

19  

20  

21  

22  

23  
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1  

 21

 

7.אישור  הגברת תאיר ג'אוי כעוזרת ראש העירייה בשיעור של 45% שכר מנכ"ל. 

תחילת עבודה החל מיום 19.5.24. 

2  

3  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    הנושא השני אני מבקש לאשר עוזרת לראש העירייה בשיעור של  4

45%  משכר מנכ"ל. תחילת עבודה החל מיום 19.5.24. את לא צריכה קורות חיים.  5

היא עוזרת שלי לא שלך.   6

עו"ד גייל שורש:  כן. אבל אתה צריך שנצביע.   7

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   את לא חייבת להצביע. תמיד תצביעי נגד. הכל בסדר. תצביעי  8

נגד. את למנהלת לשכה הצבעת נגד. את לא מתביישת?   9

עו"ד גייל שורש:  לא. אני לא מתביישת. שהוא לא נכון. אתה רוצה שנצביע?   10

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   לא. לא. אני לא רוצה שתצביעי.   11

עו"ד גייל שורש:  תיתן קורות חיים.   12

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני לא רוצה שתצביעי. סליחה.   13

עו"ד גייל שורש:  זה המינימום של החומר שצריך לקבל כדי לקיים הצבעה.    14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   תצביעי נגד. סליחה רגע. את קיבלת קורות חיים. הצבעת נגד.   15

עו"ד גייל שורש:  לא נכון.   16

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    לא נכון. לא נכון. טוב תודה רבה.   17

אפשר שתי שאלות ענייניות.   18 מר גיא קלנר:  

עו"ד גייל שורש:  גם זה היה ענייני.    19

בו בעצם  20 כרגע?   יש  הלשכה  להבין מה מבנה  רגע  היה. סליחה. אפשר  זה  גם  מר גיא קלנר:  

מנהלת לשכה, עוזרת ראש עיר ושתי מזכירות שממשיכות מהקדנציה הקודמת?   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   בינתיים כן.    22

או קי. ושאלה שנייה. 45% זה הרף העליון?   23 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   זה הרף העליון.   24

זה יכול להתחיל ב-40%?   25 מר גיא קלנר:  

26  
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מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   יכול להתחיל גם ב-15%.   1

אה. עד 45%. לכל התקנים.   2 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   45% זה מקביל למה שהיה עם קודמתה בתפקיד נורית. קיבלה  3

45% נורית.    4

שאלה אחרונה בהקשר הזה  האם כל התקנים כולם עובדים בסך הכל בתקנים  5 מר גיא קלנר:  

ובתקציב כפי   6

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   בהתאם לתקציב. באישור גזבר הכל. מי בעד בבקשה? היא לא  7

בחדר. מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   8

9  

 22

 

החלטה:  

בעד: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך,  

         מוטי גינדי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק. 

נגד: גייל שורש, באצי' אלקובי, דניאלה רון יעקבי, גיא קלנר, הדר שוייצר, 

        סיון דהן, נאוה פרס, עידן למדן 

10  

8.מינויים וועדות העירייה. מצ"ב נספח שינוי הרכבי ועדות חובה/ רשות וועדות  

מקצועיות.  

 

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    לגבי ועדות העירייה. אז אני מביא את הנושא קודם כל תעבירו  11

את השמות.    12

כי רק היום בעצם מקבלים את השיקוף הסופי של המבנה אז נוכל לגמור.   13 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    לא משנה. תעבירו את הזה. כי לפי המכתב שראיתי. לא מכתב,  14

פרסום יפה. שאני כאילו מתעלם ואני לא ולא מתקיימות הישיבות.   15

גם נציגי ציבור צריך.   16  :?

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   איפה אנחנו חדש? איפה החדשים?   17

עו"ד גייל שורש:  למבנה עצמו למעט ועדת חינוך.   18

רוכברגר-ראש העיר:    אז מה אני חוזר על הכל מהתחלה?   מה?   חברים. מה? אני  19 איציק  מר 

אקריא את הכל מה שהיה פעם קודמת? נו.   20
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עו"ד גייל שורש:   פרח אנחנו לא מתנגדים. אנחנו שמחים ומברכים על ההצעה הזאת למעט ועדת  1

שבוע  2 ותוך  הוועדות  אנחנו מאשרים את מבנה  המלצתינו.  התקבלה  שלא  חינוך 

נעביר את כל השמות.   3

יש רק תוספת. יש גם כמה שינויים קטנים. רגע. אני  4 רוכברגר-ראש העיר:    אוקי.  איציק  מר 

אסביר. למשל, אני אתחיל מהסוף. מינוי דירקטוריון רימונים. נציגי ציבור. קיבלתי  5

היום הודעה מי שמזוהה פוליטית לא יכול להיות חבר. אז לכן כרגע נשארים רק  6

ראובן נהרי, ורוני קורבובסקי ואנחנו ניתן שמות נוספים.   7

עו"ד גייל שורש:  אנחנו גם ניתן.   8

אבל לנו יש עדיין שני שמות באופוזיציה.   9 מר גיא קלנר:  

עו"ד גייל שורש:   אולי יהיה יותר קל מה שאנחנו רואים פה המבנה כמה נציגים מקובל עלינו. אין  10

לנו התנגדות. עכשיו אנחנו צריכים את שיעורי הבית שלנו ולתת לכם את השמות.  11

ואז אולי אם תרצו.   12

כולל נציגי ציבור גם.   13  :?

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   הלאה.   14

עו"ד גייל שורש:  מה שאתם רוצים.   15

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    לא דעה. חברות פוליטית. אין מה לעשות. מקצועיות. יש גם את  16

הנושא של הוועדות המקצועיות שזה מקצועי אז זה אין שם נציגות.   17

עו"ד גייל שורש:  אין לנו מה.   18

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    בבקשה להצביע רק על התוכן של זה. ונחכה. על המבנה. מי  19

בעד?   20

עו"ד גייל שורש:  מקובל.   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   פה אחד.   22

23  

 23

 

החלטה: כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד המבנה.  

 

24  

25  

26  
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9.אישור ניהול קרן לסיוע בניית מרחב מוגן דירתי (להלן "ממ"ד") 

אישור הנוהל   א. 

אישור הרכב ועדה מקצועית בהשתתפות מנכ"ל, גזבר, יועץ משפטי ומהנדס.   ב. 

 

1  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני מבקש לאשר את אישור הנוהל לסיוע בניית מרחב מוגן.  2

מרחב דירתי מוגן, ישבו על זה גם הגזבר וגם הנדסה ויש כאן כללים ברורים איך  3

לעשות את זה. בהתאם לתקציב צריך להתאים פה בתב"ר יש את הכסף. רק צריך  4

להטעין אותו.    5

מה כסף? לא כתוב כמה כסף.   6 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מיליון שקל זה אושר כבר. לא אצלי אפילו.    7

אצל גרובר?   8 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   כן.   9

10  

עו"ד גייל שורש:    קודם כל אני רוצה להגיד שזה מהלך מאוד מבורך בעיני והוא גם מאוד ייחודי  11

קיים ממה שאני בדקתי בעיריות אחרות וזה מאוד משמח אותי שאנחנו  12 לא  הוא 

מובילים בתחום הזה. יש כמה שאלות שהייתי שמחה לקבל עליהם תשובה ושתי  13

הערות. אחד, מתי נעשה בעיר סקר מקלוט על פי פיקוד העורף? מתי הסקר העירוני  14

האחרון?   15

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   לא יודע.   16

17  

עו"ד גייל שורש:   כי בעצם אני שואלת את עצמי על פי מה נקבע הצורך ומה ההיקף שלו.   18

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   תראי. הצורך נקבע לפי המציאות. לפי המחשבה שחסרים לנו  19

מקלטים. אנחנו יודעים את זה או לפחות ממ"דים בבתים ישנים. לא יודע אני בסך  20

חודשיים אחרי הפסקה של כמעט שמונה שנים ומעלה. אז אני לא יודע. לא  21 הכל 

נעשה מיפוי של הדבר הזה. אבל יש בתים.   22

23  
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דברים קודם כל אני רוצה לאמץ לעשות סקר  1 שני  אני אסביר  שורש:     אני אדייק.  גייל  עו"ד 

מקלוט דחוף כי לא היה בעיר מבדיקה שאני ערכתי כבר לא היה הרבה שנים סקר  2

מקלוט ושווה לעשות את זה. שתיים, אני אומרת מה הצורך שאנחנו מכניסים לקרן  3

לא  4 בעצם  אנחנו  אז  הצורך  גדול מעל  הוא  שאם  סכום  שמים  אני  שקל,  מיליון 

יכולים להשתמש בו במקומות אחרים.   5

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   הכסף ישנו.   6

הוא בתב"ר אתה בעצם אתה צברת מיליון שקל ואנחנו לא  7 יודעת אבל  שורש:   אני  גייל  עו"ד 

יודעים. אני רק אומרת האם יש לנו מיליון שקל צבועים בעצם הצורך בסוף זה רק  8

חצי מיליון. יש הרבה דברים טובים שאפשר לעשות עם   9

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אז עושים עדכון בתקציב. ורואים מה היה הצורך. אבל אתה לא  10

יכול לבוא ולהגיד רגע. קחו אני שם מאה אלף שקל או משהו כזה. אגב הסכום הזה  11

כשאני הייתי בתפקיד ואחר כך גם אושרר על ידי אבי. אבל לא  12 בזמני  עוד  נקבע 

מומש. כן בקשה.   13

נציגת גזברות:רציתי לומר אבל לא חייבים להעביר לקרן התב"ר את מלוא הכסף. אלא לפי אפשר  14

להטעין אותו.   15

נציגת גזברות:יועץ משפטי יהיה משקיף או יצטרף אלינו כשצריך.   16

רוכברגר-ראש העיר:    באישור של הוועדה המקצועית. האישור הרכב של הוועדה  17 איציק  מר 

המקצועית. זה תיקון שזה יהיה מנכ"ל, גזבר ומהנדס. יועץ משפטי ככל שנצטרך.   18

עו"ד גייל שורש:   אני שואלת בנוהל כתוב שהוא נועד להעניק את אותם בעלי בתים בעיר. אני  19

לאחד אותה לבעלי בתים שהם תושבי העיר. זאת אומרת אנחנו  20 לא  למה  שואלת 

מוציאים.   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   רק לתושבי העיר.   22

עו"ד גייל שורש:  זה לא כתוב.   23

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   רק. אז אני. רק לתושבי העיר.   24

עו"ד גייל שורש:  בהגדרה כתוב פה   25

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   לא חשוב הבנו. מדגיש רק לתושבי רמת השרון.   26

גייל שורש:   פרק הזכאויות לסעיף  3  מדבר על תשלום כל החובות לעירייה. אני ממליצה  27 עו"ד 

בנייה. אם אנחנו נותנים לתושבי העיר ממשאבי  28 להוסיף תצהיר על העדר חריגות 

 25
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העיר, אני חושבת שנכון לקבל תצהיר או בכל מנגנון אחר לוודא שאנחנו מעניקים  1

את המשאב הזה לאנשים שאין להם חריגות בנייה.   2

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אני חייב לומר משהו. אני לא יודע. תקשיבו. הנושא הזה עלה  3

גם בתקופה כהונתי הראשונה. מילא כאשר אתה תמכור את הבית או תעשה איזה  4

שהיא פעולה. ידרשו בעלי הדירות למדידה. לבדיקה. להתאמה של המטרים. לכן  5

אני חושב שאם נתחיל עכשיו להתעסק עם כאלה שרוצים ונאמר שיש להם איזה  6

שהיא חריגה וננסה עכשיו להתחיל לטפל בנושא אז לא יהיה להם ממ"ד ונישאר עם  7

החריגה. ולא תטופל. אני חושב שדווקא במקרה הזה אנחנו לא מאשררים חריגה.  8

ממש לא. הרי בעקבות אירוע שיהיה איזה שהוא לא אירוע טילים אבל אירוע של  9

מכירה, קניה, הרחבה, ניסיון לשיפוץ או משהו, מילא נצטרך להתמודד עם זה. אני  10

חושב במקרה הזה לא לעלות ואני חושב שהוועדה גם דנה בנושא הזה ועובדה שלא  11

הכניסה את זה. זה לא   12

עו"ד גייל שורש:   מאחר שלא מדובר בהיתר עצמו. על פי פטור לפי הוראת השעה. העירייה גם לפי  13

הוראת השעה יכולה לבקש תצהיר. יש פה איזון לשיטתי. איזון מידתי בין האופן  14

שבו אנחנו נוציא כסף.   15

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    באמת אני אומר לך אני מבין מאיפה זה בא. אבל את עשויה או  16

עלולה לגרום למצב שיש כאלה שיש להם איזה שהיא חריגה כזאת או אחרת. את  17

עשויה או עלולה לגרום להם למצב שאם הוא רוצה ממ"ד הוא לא יכול לקבל ממ"ד  18

פשוט.   19

בין עשרים וחמישה לשלושים אחוז מעלות ממ"ד  20 שורש:   עד שלושים אלף שקל זה  גייל  עו"ד 

באופן כללי. ממ"ד נע בין מאה עשרים אלף שקל למאתיים אלף שקל.   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   מה השאלה אני לא מבין?   22

עו"ד גייל שורש:   אני אשמח שתיתן לי להשלים. לא בציניות. הסיפור פה זה הקצאת משאבים  23

שצריך  24 לא אומרת  אני  התקין.  והמנהל  החוק  שלטון  בהנחיות  ועמידה  עירוניים 

להתנות את ההיתר או את מתן הקמת הממ"ד באישור על חריגות. אני אומרת את  25

המימון, שהעירייה נותנת. שאנחנו התושבים מעמידים לתושבים אחרים את זה כן  26

נכון להתנות בתצהיר. אני לא אומרת פיקוח בתצהיר של חריגות בניה. אני מבינה  27

את שני הווקטורים. אני חושבת שבעניין הזה.   28
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מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   את מתכוונת תצהיר מקובל עלי.   1

עו"ד גייל שורש:  מעולה תודה.   2

יודעת מה יהיו הפרמטרים  3 לא  אני  נקודה קטנה.  להוסיף  רוצה  רק  אלקובי:  אני  שבע  בת  גב' 

והשיקולים אבל אני חושבת שכן צריך לתת פה העדפה ללקוחות אגף השירותים  4

לא  5 הם  באמת  הכסף  של  הסיפור  בגלל  מהם  שהרבה  והקהילתיים  החברתיים 

מסודרים ויכולים לבנות את הממ"ד. והם נשארים ללא הגנה בכלל.   6

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   בתשי תקשיבי. אם יהיה מצב שהקרן תקלל לצורך הנושא או  7

שתמצה את הסכום ויהיו אנשים שירצו אני יביא את זה לשולחן המועצה על מנת  8

להטעין את התב"ר הזה עוד פעם, והלוואי שיהיו כאלה כמו שאת אומרת שירצו לא  9

נשאיר אותם מאחור. אני מבטיח. לא נשאיר מאחור.      10

עו"ד עידן למדן:   אני מברך על הדבר הזה. אני חושב שזה דבר נכון וראוי. כמובן להקפיד  11

באמת מתבצע ממ"ד תקני קרי ממ"ד פטור אני מזכיר היו פה כמה אנשים. כמה  12

עם ממ"ד גדול יותר בטענת הפטור. נא לשים לב  13 שהגיעו אנשים  בוועדה.  פעמים 

הדרג המקצועי והוועדה. אני כן הייתי משאיר את בעלי הבתים. אני חושב שזה לא  14

אם  15 בין  בתיהם.  את  שמשכירים  תושבים  פה  שיש  להיות  יכול  העיר.  ..תושבי 

ובין אם לתקופה ארוכה והם בהחלט זכאים לדבר הזה. המטרה  16 לתקופה קצרה 

היא לתת את המיגון למי שנמצא בגג הבית. גם אם משכירים ויבואו עוד שנה. עוד  17

שנתיים לגור בביתם. עדיין ביתם. אני חושב שהמינוח בעלי הבתים הוא עדיין נכון  18

ולא רק תושב. המטרה בסוף למגן ולאפשר לכל תושב להיות ממוגן בתנאי הפטור  19

של מפונים מאופקים ושדרות אנחנו רוצים שהם יהיו  20 דירות  גם  יהיו  היום  ואם 

ממוגנים ולא במקום אחר גם אם זה בית מושכר ואני כן חסר לי פה אלמנט איזה  21

שהיא ערבות להלוואה. אני חושב שהוא חסר בנוהל משהו שיבטיח את צריך לשפר  22

איזה שהיא  23 כן  פה  מייצרים  שאנחנו  דרך  ולמצוא  הבאה  לפעם  הנוהל.  אולי את 

ערבות ובסופו של דבר אנחנו באמת נותנים פה מענק יפה   24

עו"ד גייל שורש:  זה לא מענק זה הלוואה.    25

זה לא מענק.   26 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   הלוואה.       27

יש שתי חלופות או מענק וגם הלוואה.   28 עו"ד עידן למדן:  
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מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   יש מנגנון של החזר.       1

גם הלוואה שניתנת פטור מהצמדה היא עדיין סוג של מענק.   2 עו"ד עידן למדן:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    יש ערבות, התחייבות משהו כזה? מסמך? חייב שיהיה מסמך  3

התחייבות או משהו כזה. בסדר אוקי. עידן יש. יש. אני ראיתי.    4

5    

בהחלט חייבים למצוא את הדרך מה שאמרה בתשי גם את זה אולי לתת  6 עו"ד עידן למדן:  

ועדת חריגים או משהו למקרים שבאמת   7

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    לא צריך חריגים. זה בפנים הכל. מתייחס לזה מכל הלב. באמת.  8

לא רוצים. זאת הייתה המטרה. אנחנו לא נשאיר אנשים. בוודאי. קלנר רצית לומר  9

משהו?   10

למסוגלות  11 התייחסות  פה  גם  להיות  שצריכה  חושבת  זאת  בכל  עו”ד דניאלה רון יעקובי:אני 

כלכלית. אני לא רואה סיבה לתת מענק אני כמובן מברכת.   12

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   זה לא מענק.   13

לדברים כאלה למישהו שאין לו שום בעיה  14 ריבית.  בלי  הלוואה  עו”ד דניאלה רון יעקובי:מענק. 

להקים את הממ"ד. זה לא בשביל זה. אני חושבת שאנחנו עושות ועושים את הדבר  15

כולנו  16 אנחנו  האחרונה  שבמלחמה  העיר  ראש  של  אוזנו  רק אסבר את  ואני  הזה 

מגיעים לממ"ד אצלי בבית. כי אצלנו בשכונה אין ממ"דים. דווקא צריך ללכת יותר  17

התניה תהיה כזאת שבוחנת גם מסוגלות כלכלית. בכל זאת זה  18 לעודד  של  לכיוון 

משאבים של העירייה, של הציבור. לא רואה לנכון להעניק אותם למי שאין לו שום  19

בעיה.   20

עו"ד גייל שורש:  בערך 33 ממ"דים גרוסו מודו מתוך מיליון זה שלושים ושלושה.   21

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   הלוואי שאלה יגיעו. הלוואי שהם יגיעו כי אני ב-2006 נדמה לי  22

יצאתי עם קול קורא את יודעת כמה לקחו?   23

עו"ד גייל שורש:  מצב אחר.   24

עו”ד דניאלה רון יעקובי:אני אגיד יותר מזה. דווקא אם אנחנו נבחן מסוגלות כלכלית אפשר לתת  25

אולי הלוואה בגובה יותר גבוה למי שבאמת אין לו. ואני אומרת לכם אצלנו. השער  26

פתוח וכל השכונה מגיעה לממ"ד אצלי. באהבה וכיף.   27

 28
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מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   דניאלה לא נשאיר אף אחד מאחור. לא נשאיר אף אחד מאחור  1

רק שיבואו ויבקשו אינשללה. ולא ניתן מתנות. זה לא מתנות.   2

עו”ד דניאלה רון יעקובי:אני אומרת שלתת שלושים אלף שקל למי שאין לו להעמיד מאה עשרים  3

מאתיים אלף שקל, זה מעט. אבל אם נותנים למישהו שאין לו חמישים אלף שקל  4

אנחנו כבר במקום אחר.   5

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   יש ועדה. ועדה תקבע את זה.   6

עו"ד גייל שורש:   אם תרצה לייצר גמישות. אני מתחברת לדניאלה כדאי שתשים את זה בנוהל  7

של הקרן כבר עכשיו.   8

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   תבדקי את זה.   9

עו"ד גייל שורש:  אנחנו פה ממש בעד.   10

בקריטריונים את  11 פיטרמן. תבחני  גברת  זה.  רוכברגר-ראש העיר:    אני מקבל את  איציק  מר 

ההערה הזאת בסדר?    12

שלבים  13 שני  של  המשך  הוא  המהלך.  בוודאי  על  מברך  כמובן  גם  אני  אחד,  מר גיא קלנר:  

מקדימים. קדנציה קודמת שלך וקדנציה קודמת בכלל. אז על הכיפק. שתיים, אני  14

בעצם  15 נניח  ניתן אבל  הוא  איך  יודע  לא  אני  פתרון  לתת  צריכים  שאנחנו  חושב 

שהלוגיקה אומרת שבתים ילכו להתחדשות או לתמ"א  38  אבל בתים שרוצים זה  16

לא במסגרת הקרן הזו. צריך לחשוב על פתרון רשותי איך בעצם נותנים מענה גם  17

לבתים משותפים מעל שתי קומות שרוצים להקים ממ"דים שלא הולכים לתהליך  18

של תמ"א  38  יש בתים כאלה ברחבי העיר אגב, ..העירוניות מכתיבות את זה נכון  19

ויש כאלה שיכולים ולא  20 ירצו  לעשות תמ"א  38  גם אם  יוכלו  כולם  שלא  להרגע, 

עושים עדיין.   21

22  

גם לא כולם יכולים התחדשות עירונית.    23 מר איציק רוכברגר-ראש העיר:     

לכן זה שיש את מטיב הפטור ועליו הלבשנו את הקרן זה סבבה. יש הרבה מאוד  24 מר גיא קלנר:  

אנשים שגרים בבתים משותפים, בלי ממ"דים שיכולים לזכות בדבר הזה.   25

איציק רוכברגר-ראש העיר:    הערה מאוד חשובה. יש בתים ישנים שאני לא יודע אם הם  26 מר 

בגלל סכסוכים  27 המעטה  ולא תחת  של תמ"א  38  שתיים.  במסגרת  להיות  יצליחו 

ומריבות ואלף ואחד דברים. אנחנו צריכים לייצר את הדבר הזה. אני חושב שכדאי  28

 29
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שנעלה את זה בישיבת הוועדה לתכנון ובנייה כדי לצור איזה שהוא רעיון או איזה  1

שהיא תוכנית שנותנת מענה לדבר הזה. ולא בשולחן הזה. אבל בהחלט כן.    2

סוגייה שנייה קצרה. אני חושב שקצת מתחברת למה שנאמר פה קודם. אין פה  3 מר גיא קלנר:  

חיבור. אני לא חושד שמישהו יעשה בגלל זה כסף ללא ריבית וללא הצמדה. ובעצם  4

מסתכל על הזכאויות. אולי שווה לחשוב על זה בעצם אף אחד לא אומר פה שהכסף  5

הולך ישירות.   6

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   חייב. חייב.    7

הוא לא אומר. איפה אחרי השלמת הממ"ד?   8 מר גיא קלנר:  

עו"ד גייל שורש:  סעיף 2. באופן קבלת הסיוע.   9

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   יש את זה.    10

בסדר גמור לא ראיתי את זה.   11 מר גיא קלנר:  

אני רואה שיש פה שני מסלולים. גם העירייה שהכסף חוזר ושני שזה הבנק נותן  12 דן רוק: 

הלוואה. והעירייה משלמת את הריבית. הכסף חוזר תב"ר במסלול ראשון, מסלול  13

שני הכסף הולך?   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   כן. הולך לבנק. לא עידן מה פתאום.   15

הריבית  16 את  מראש  סופגת  העירייה  הראשון  במסלול  דבר.  אותו  זה  שורש:   לא.  גייל  עו"ד 

וההצמדה.   17

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   נכון.   18

עו"ד גייל שורש:  במסלול השני היא משלמת את הריבית וההצמדה. זה    19

על ההלוואה.   20 מר גיא קלנר:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   חברים. מי בעד?   21

עו"ד גייל שורש:  עם ההערות לתיקונים?   22

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   ברור. עם ההערות לתיקונים. עידן. משתתף. פה אחד.   23

24  

 30

 

החלטה:   כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד ההצעה עם הערות לתיקונים 

 

25  

מה עם הצבה של עוד מיגוניות כאלה ברחבי העיר במקומות   26 גב’ הדר שוייצר: 
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מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני חתמתי על נדמה לי שישה שש מיגוניות ברחבי העיר זה  1

הקודמת. בגלל  2 המועצה  של  בהחלטה  עוד  היה  זה  עכשיו.  חתמתי  בעיצוב. ממש 

שאנחנו נמצאים לפני תקציב קשה לטעון את זה עכשיו. אם נצטרך נעשה עוד.   3

אולי כמו שהיא מתארת ברחוב שכל השכונה נכנסת אליה הביתה.   4 גב’ הדר שוייצר: 

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   אם יש מקום להעמיד נשנה את הדבר הזה. אני אבדוק את זה.  5

איזה רחוב אתם דניאלה?   6

עו”ד דניאלה רון יעקובי:לדעתי בכל הרחוב יש לנו אולי שני בתים עם ממ"דים. המקלט זה בגן  7

הגפן ריצה אנשים מבוגרים לא יכולים להגיע לשם.   8

בין מיגונית לבין מקלט תקני. פיקוד העורף הפסיק במהלך המלחמה  9 הבדל  מר אהד בלייר:  יש 

לתמוך בהצבת מיגוניות מעבר לארבעים קילומטר. צריך לבדוק את זה. עם גורם  10

מקצועי.   11

מיגונית זה סכנת מוות באזור הזה.   12  :?

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   חברים נבחן את זה.   13

עו"ד גייל שורש:  נבדוק את זה בוועדת מל"ח. אל תדאג. אני אתרום אל תדאג.   14

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני אמרתי שלא תתרמי? אם לא הייתי רוצה הייתי אומר לך  15

לשקול וניתן לך תשובה. ועדת חינוך אמרתי לשקול בחיוב.    16

אנחנו מברכים על הקשר המתהדק ביניכם אבל עדיין נציגי האופוזיציה בוועדת  17 מר גיא קלנר:  

מל"ח. למען הסדר הטוב.   18

19  

20  

 31

 

מקום  כממלאת  הרווחה  אגף  מנהלת  דיקשטיין  ליאורה  גברת  10.    מינוי 

לאחראית למניעת הטרדה מינית הגב' פזית הק.  

 

21  

22  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   נתתי שני נציגים. אתה היית. סליחה אתה רצית. אתה בישיבה  23

אני דאגתי לך לא האופוזיציה. הלאה. חברים הנושא הבא מינוי  24 כן. אתה  אמרת 
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לגברת ליאורה גליקשטיין מנהלת אגף הרווחה כממלאת מקום לאחראית למניעת  1

הטרדה מינית במקום הגברת פזית. מי בעד? פה אחד תודה.   2

3  

 32

 

החלטה:  כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד המינוי.  

4  

לסגנית הגזבר הגב' רויטל פיטרמן כממלא מקום גזבר העירייה  11.  אישור 

(תיקון  88) תשס"ד  2004  ואישור  תשלום  מסמכי  על  חתימה  אישור  ומתן 

שכרה בשיעור של 85% משכר מנכ"ל החל מתאריך 5.5.24 ועד לכניסת גזבר 

חדש.  

 

5   

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    הגזבר למעשה סיים את תפקידו. ביום חמישי התקיים מכרז  6

לראש מנהל הכספים/גזבר בעירייה. עלו שלושה מועמדים לגמר. צריך לעשות עוד  7

את  8 לנהל  וצריך  תפקידו  את  סיים  הגזבר  השלושה.  עם  איתם  נוספת  בדיקה 

העניינים ואני מבקש לאשר את סגנית הגזבר הגברת רביטל פיטרמן כממלא מקום  9

גזבר העירייה ולתת לה אישור חתימה על מסמכי תשלום לפי תיקון מס' 88 ואישור  10

ולאשר את שכרה בשיעור של  85%  משכר מנכ"ל החל מיום 5.5.24 ועד לכניסת גזבר  11

חדש. שייכנס הגזבר החדש היא תחזור חזרה לרמת השכר הקודמת.   12

וגם השכר הזה הוא נמוך משכרו של גידי.   13  :?

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   לא חשוב מי בעד? תודה רבה פה אחד כן.   14

15  

החלטה:  

כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד אישור מ"מ גזבר הגב' רויטל פיטרמן.  

 

16  

17  

18  
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רוכברגר-ראש העיר:    הנושא  12  יתקיים בהעדרי. אני עובר ל-13  יש לנו זמן. שש  1 איציק  מר 

ועשרה. חברים אני מדלג לסעיף  13. אישור מורשה חתימה ודיווח מטעם החברה  2

רימונים. חברה לפיתוח רמת השרון. לרואה חשבון רובי דבוש להפקת  3 הכלכלית 

חשבוניות ודרישת מספר הקצאה לצורך דיווח ובהתאם לדרישות רשות המיסים.   4

5  

 33

 

דבוש, להפקת  רובי  רו"ח  "רימונים"  ודיווח מטעם  חתימה  13.  אישור מורשה 

חשבוניות ודרישת מספר הקצאה, לצורך דיווח ובהתאם לדרישת 

רשות המיסים 

6   

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   זה משהו חדש של רשות המיסים המציאה שמבקשת בדחיפות  7

לתת מורשה חתימה להנפקה עד 25,000 שח. מכירים את זה מי בעד? פה אחד תודה  8

רבה.   9

10  

החלטה:   כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד ההרשאה.  

 

11  

12  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    אני מעביר את השרביט לקרן לנהל את הישיבה. אני שמעתי  13

שזה לא מופיע כי קיבלה את החומר אחר הצהריים וזה לא הופיע. זה לא בנושאים.  14

חתימה. יש לך את  15 בינתיים מורשה  לך  יש  לעשות.  אני מבקש מכם. סליחה מה 

פיטרמן. היא יכולה לחתום. אין שום בעיה והיא חותמת גם.   16

גב' פרח מלך: היא גם מופיעה אצלך בבקשה. אז לא צריך לאשר את זה בכלל.   17

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:    לא צריך לאשר את זה בכלל. יש לך כרגע. אין שום בעיה. יש לך  18

כרגע את גברת פיטרמן היא יכולה לחתום.       19

רביטל היא בעלת זכות חתימה?   20 עו"ד עידן למדן:  

מר איציק רוכברגר-ראש העיר:   כן. היא הייתה גם כל הזמן. נכון. לא צריך לעשות דרמה. היא  21

כנראה.  יש לך זכות חתימה והיא יכולה לחתום. חברים אני  22 טוב  באה  לא  פשוט 
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לכם בהצלחה. ניפגש בערב. אל תקראו לי  1 שיהיה  החוצה.  יוצא  אני  הבא  בנושא 

חזרה.       2

עו"ד עידן למדן:  אין שונות?   3

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: אין שונות. הפעם לא.   4

5  

ראש העיר יצא מהישיבה  

 34

 

6 

7  

12.אישור הוועדה להחזר הוצאות משפט עבור יצחק רוכברגר – יוצג על ידי 

עו"ד מיכה בלום היועץ המשפטי לעירייה.  

 

8   

9  

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:   מדובר על סעיף 12  אישור להחזר הוצאות משפט עבור יצחק רוכברגר.  10

מיכה אתה תציג את הנושא.   11

בלום:   כן. את רוצה שאני אהיה? קיימת ועדה להחזר הוצאות משפטיות לבכירים  12 עו"ד מיכה 

העירייה  13 ומבקר  יועץ משפטי,  מגזבר,  מורכבת  הוועדה  שהנוהל  עירייה.  ועובדי 

כאשר עובד עירייה או נבחר ציבור יוצא זכאי מתיק שהוגש נגדו הוא רשאי לקבל  14

מנכ"ל  15 חוזר  במסגרת  צירף  הפנים  של משרד  בגובה טבלאות  משפטיות  הוצאות 

הפנים  16 של משרד  המשפטי  ליועץ  כותב  שנה  שלושים  כבר  שאני  למרות  שקיים. 

ההוצאות  17 את  משקפת  לא  שהיא  כיוון  הזאת  הטבלה  את  לעדכן  צריך  שהוא 

האמיתיות שנגרמות לאנשים כתוצאה מתביעות המוגשות נגדם עדיין זה לא נעשה  18

ולכן הסכומים הם נמוכים. הוועדה ישבה ויש גם את הפרוטוקול, שמצורף, הוחלט  19

העירייה  20 ראש  ..כנגד  בעניין  שהיה  אחד  בתיק  של  משפטיות  הוצאות  החזר  על 

רוכברגר במסגרת התיק הזה תחילה הוא לא קיבל חסינות על התיק מבית המשפט  21

העליון, ובית המשפט העליון החזיר את התיק  22 המשפט  לבית  ערער  הוא  המחוזי. 

זה מדובר  23 על  העליון  המשפט  לבית  רוכברגר  תוך  לומר  המחוזי.  המשפט  לבית 

מגיע לו החזר. לאחר מכן היה התיק הוחזר  24 שקל  עשרה אלף  שמונה  של  בסכום 

כן נותן לו חסינות בסופו של דבר.  25 לבית המשפט המחוזי. שמסקנתו הייתה שהוא 
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ולכן הוא לא בתיק של ...של העירייה אלא בנושא של החסינות שלו, ולכן גם שם  1

בעצם הוא זכה בתיק ולכן מגיע לו שם עוד שלושים אלף שקל. סך הכל חמישים  2

ושמונה אלף שקל. סליחה ארבעים ושמונה אלף שקל. רוכברגר ביקש תוספת של  3

גזבר  4 אני,  זה  בוועדה  החתומים  על  אישרה.  לא  שהוועדה  דבר  אחוז  חמישים 

העירייה גידי וניסים בן יקר. אתם נדרשים לאשר את זה. לאחר מכן.   5

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  לא שאישרתם המלצתם העברתם את זה למועצה.   6

מנכ"ל אנחנו צריכים לאשר. אם אנחנו לא מאשרים זה לא מגיע  7 חוזר  בלום:   לפי  עו"ד מיכה 

שיקול הדעת בהתאם לחוזר מנכ"ל זה  8 שאנחנו מפעילים את  לאחר  רק  למועצה. 

כדרג  9 כמובן  אנחנו  לא מאשרת,  או  העיר מאשרת  מועצת  העיר.  למועצת  מועבר 

כיוון שהחלטנו כך. במידה ותאשרו זה עובר  10 זה  שתאשרו את  מקצועי, מבקשים 

לוועדה מיוחדת שבודקת את כל החומר ומחליטה ואם כן לאשר,  11 הפנים  למשרד 

כמה לאשר, פחות לאשר, יותר לאשר. זה כבר בסמכותם. והם יקבלו את ההחלטה  12

הסופית.       13

עו"ד עידן למדן:  הם יכולים לאשר פחות?   14

עו"ד מיכה בלום:  אני חושב שהסכומים בחוזר מנכ"ל הם סכומים מצחיקים כי הם לא עודכנו  15

הפנים  16 של משרד  המשפטי  ליועץ  פניתי  שאני  קודם  ואמרתי  שנה  שלושים  כבר 

לעדכן את זה.    17

מר גיא קלנר:  ברמה העקרונית פנית.   18

כי יש שם כל מיני. אתה בחקירה. מגיע לך שבעת  19 בלום:   ברמה העקרונית בוודאי  עו"ד מיכה 

מייצג אותך בחקירה במשטרה בשבעת  20 דין  עורך  איזה  שקל.  חמש מאות  אלפים 

אלפים חמש מאות שקל? זה מצחיק.   21

הדין המחוזי השופט וייצמן אני חושבת פסק הוצאות למר רוכברגר.  22 שורש:   בפסק  גייל  עו"ד 

הוצאות בשכר טרחה בגובה של עשרים אלף שקל. האם הסכום שאנחנו מצביעים  23

עליו הוא בנוסף לעשרים אלף השקלים?   24

עו"ד מיכה בלום:   הוא בנוסף לעשרים אלף השקלים. זה הועבר גם למשרד הפנים. משרד הפנים  25

יחליט.   26

עו"ד גייל שורש:  בחוות הדעת לא מצוין.   27

עו"ד מיכה בלום:  משרד הפנים יקבל החלטה בעניין הזה.   28
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עו"ד גייל שורש:  זה בנוסף.   1

עו”ד דניאלה רון יעקובי:אני רציתי להתייחס לשני דברים. קודם כל בהליכים משפטיים וחשוב  2

שנפסקות תמיד גם כשאדם הולך לבית משפט  3 ההוצאות  נפסק  לא  זה  להבין את 

הליך  4 זאת אומרת  ריאליות.  לא  הן  שנפסקות  ההוצאות  ככלל  עצמו  את  ומייצג 

משפטי הוא לעין שיעור ההוצאות בגינו לבעל הדין גבוה מאשר. רגע שנייה. סליחה.  5

קודם כל יש פה כמה שאלות שצריך להבין כי אני פניתי וביקשתי את חוות הדעת  6

שהכנת וקיבלתי אותה כמה דקות לפני. אני חושבת שזה דברים שאנחנו צריכים  7

לראות אותם קודם. ראשית להבין מה סכום ההוצאות שנשאו בהם בפועל בהליך  8

כדי להבין איזה אחוז מתוך הדבר הזה אנחנו בעצם  9 ההוצאות?  הזה? מה סכום 

מאשרים.   10

עו"ד מיכה בלום:  כמו שאמרתי תשלום הרבה יותר גבוה.  11

עו”ד דניאלה רון יעקובי:אבל כמה יותר גבוה?   12

עו"ד מיכה בלום: יוצגו למשרד הפנים.   13

האם  14 לדעת  רוצה  אני  לאשר  מאיתנו  מבקש  אתה  אנחנו.  גם  עו”ד דניאלה רון יעקובי:אבל 

כשאנחנו מאשרים סליחה.   15

עו"ד מיכה בלום: חוזר מנכ"ל לא מדבר על זה שתבדקי לא בסמכותך לבדוק אלא הוועדה בודקת  16

ולא בסמכותך להחליט מה הסכומים הריאליים או לא הריאליים. יש טבלה. בית  17

משפט מחוזי מחליט שלושים אלף שקל.   18

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  כמו שמיכה אמר מדובר באחוז קטן ביחס להוצאות שהוצאו לפי לא  19

ראיתי נתונים אבל לפי מה שראש העיר אומר.   20

עו”ד דניאלה רון יעקובי:תגידו לנו כמה. תגידו לנו אם לצורך העניין ההליך עלה שבעים אלף שקל  21

ואנחנו מממנים מתוך זה ארבעים ושמונה. יגיד שיכול להיות שצריך בכלל להסתכל  22

על ההליך הזה על שני הליכים כהליך אחד. זאת אומרת ההליך בעליון החזיר את  23

זה לבית המשפט המחוזי כדי   24

עו"ד מיכה בלום:  אבל זה לא. זה מה שקורה. יש הליך בעליון.   25

גב’ לירון בלומנר:  צריך לכל ההליך הזה נציג.   26

עו”ד דניאלה רון יעקובי:השאלה היא האם וצריך להבין את זה לא יכול להיות מצב. שאדם בגלל  27

שהוא ראש עיר יצא עם כיסוי מאוד גדול ביחס לבעל דין רגיל. גם כשהוא מנצח.   28
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גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  אבל אחר כך זה הולך לרשות שהיא זאת שבסוף קובעת כמה באמת  1

יותר  2 והיא מבינה  יותר מעלינו  קצת. קצת  מעלינו  שהיא  חושבת  אני  אליו.  ילך 

על מאות אלפי  3 לא מדייקת. מדובר  אני  כי  מספר  להגיד  רוצה  לא  אני  מאיתנו. 

שקלים לא בעולמות שבעים אלף שקל.   4

עו"ד מיכה בלום: נכון.   5

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: אני אומרת זה באמת אחוז קטן משמעותי ביחס להוצאות שהוצאו.   6

עו"ד מיכה בלום: נכון.   7

עו”ד דניאלה רון יעקובי:אני שוב חוזרת ואומרת קודם כל בבקשה תתנו לנו את המידעים האלה.  8

זה מידעים חשובים לקבלת החלטה.   9

עו"ד מיכה בלום: בגין צנעת הפרט בין הלקוח.   10

עו”ד דניאלה רון יעקובי:מה צנעת הפרט? אם אתה מבקש ממני לאשר הוצאות זה צנעת הפרט?   11

עו"ד מיכה בלום: יושב מבקר העירייה בוועדה גזבר העירייה ויועץ משפטי.   12

לצנעת הפרט. אני מצטערת. כמה עלה הליך  13 שקשור  דבר  שום  פה  עו”ד דניאלה רון יעקובי:אין 

בטח אם  14 הפרט.  לצנעת  שקשור  דבר  שום  פה  אין  הפרט.  צנעת  לא  זה  המשפטי 

רוצים איזה שהיא החזר.   15

עו"ד מיכה בלום: את יכולה להתנגד אבל אני אומר עוד פעם יש   16

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: אמרתי לך שתדעי את סדר הגודל שתביני את העולמות.   17

מדברים ביחד לא שומעים  
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18 

עו”ד נאווה פרס:   אני רוצה קודם כל לדעת אם הצוות המקצועי ידע שהתקבלו שראש העיר קיבל  19

המשפטי פה אומר.  20 שהיועץ  המקצועי  הצוות  האם  שנייה.  רגע  שקל  עשרים אלף 

הוצאות  21 בגין  שקל  עשרים אלף  העיר  לראש  ששולמו  ידע  המקצועי  הצוות  האם 

אותה  22 שקיבלתי  המשפטי.  היועץ  של  הדעת  בחוות  אני  לטובתו.  נפסקו  המשפט. 

השאלה אם  23 שקל  עשרים אלף  לטובתו  שנפסקו  הזו  העובדה  מופיעה  לא  ממיכה 

כך או לא.  24 על  ידעו  הם  הנוספים  החברים  שני  כלומר  שהחליט  המקצועי  הצוות 

שאלה.   25

עו"ד מיכה בלום: אני עוד פעם אומר כל החומר הוצג בפני הצוות המקצועי. כולל הכל. פסק הדין  26

הכל הוצג בפני הצוות המקצועי.   27
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חשבוניות  1 באמת  קיבל  האם  המקצועי  הצוות  קיבלתם  האם  נוספת  פרס:  ושאלה  נאווה  עו”ד 

אני גם מופיעה בבתי משפט אני מבקשת החזר הוצאות. אנחנו מגישים  2 כמקובל? 

קבלות, חשבוניות, הסכם שכר טרחה. בית משפט דורש את כל הדברים האלה.   3

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: התשובה היא כן.   4

עו”ד נאווה פרס: ואין פה שום דבר   5

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: הצוות קיבל את כל המידע.   6

מר יעקב קורצקי: אבל הם קיבלו את הכל.   7

עו"ד גייל שורש: על פי הנוהל של משרד הפנים המבקש נדרש להגיש גם את הסכם שכר הטרחה  8

לא הוצאות בפועל אלא את הסכם שכר הטרחה.   9

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  חברים בואו נתקדם מי בעד?   10

עו"ד מיכה בלום:  לא אני.   11

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  מיכה אפשר להצביע?   12

עו"ד מיכה בלום:  כן.   13

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  קדימה.       14

עו"ד עידן למדן:  אתה אומר בעצם שהנושא של עשרים אלף שח הוצאות שנפסקו לחובת העירייה  15

גם זה יועבר לידיעה.   16

עו"ד מיכה בלום: הכל כל החומר.   17

מר יעקב קורצקי: עידן אתה עורך דין. מאות אלפים התיק הזה. אתם יודעים את זה.    18

מר גיא קלנר: אני אמרתי בתחילת הישיבה בהקשרים אחרים אני לא אמרתי את זה כבדיחה אבל  19

אני מקווה שאתם מתייחסים לזה גם ככה. אני רודף צדק ורודף הגינות ורציונל.  20

אמרתי את זה גם דיברנו עם חברי הסיעה בהקשר הזה. שלנו. אני חושב שהרציונל  21

והגיבוי ההגיוני והמשפטי צריך ללכת לכל הכיוונים. הרי הכי קל לכולנו אני מדבר  22

כרגע בשמי לחבוט באיציק בסוגיה הזאת גם ברמה הפוליטית אנחנו באופוזיציה  23

והכי קל ללכת לאוטומט של אנטי ולא. בצד השני אנחנו צריכים ללכת עם העקרון  24

המטריה.  25 להבין את  כדי  מיכה  עם  מקדימה  שיחה  היום  ועשיתי  כיוונים.  לשני 

הוועדה היא ועדה מקצועית, היא ועדה לא פשוטה. מהיכרותי גם את אנשי המקצוע  26

מבין  27 אני  הקביעה.  קבעה את  השיקולים.  את  שקלה  עצמם.  הפרסונות  את  וגם 

שמנעד הגמישות שלה הוא מאוד מצומצם עד לא קיים. יש שורה שמתייחסת לתיק  28
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בעליון. יש שורה שמתייחסת לתיק במחוזי. מה ההחזר פה ומה ההחזר פה. הלכו  1

להחזר פה ולהחזר פה ופסלו את הבקשה לתוספת של חמישים אחוז. נדמה לי כולנו   2

בוגרי הליכים משפטיים כאלה ואחרים, או כלקוחות או כעורכי דין. אנחנו מבינים  3

כנראה גבוהים  4 ללקוח  שלהם  הסכומים  ועליון  של מחוזי  בערכאות  תיק  שניהול 

יותר. אני לא יודע אם אפשר היה להציג את החומר הזה אני בעד שיוצג החומר הזה   5

כן. זה בלי קשר ברמת השקיפות. אבל בעיני זה לא הדבר המרכזי כי אני יכול להבין   6

מההחזר  7 יותר,  משמעותיים  בהיקפים  כנראה  שמדובר  שקיימתי  מהשיחה  גם 

מייצגים  8 לא  דהיום  הסכומים  דבריו.  של  בפתיח  בעצם  אמר  מיכה  גם  הנתון. 

החזרים של תיקים שנוהלו בשנת  24  ולכן אני חושב שצריכים להיות הוגנים. אני  9

אגיד לכם מה המבחן. כשאנחנו מדברים הרבה פעמים בוועדה לתכנון ובנייה על  10

הריק.  11 המגרש  למבחן  הולכים  אנחנו  לא.  או  בנייה  חריגת  אנחנו מאשרים  האם 

בנוי שום דבר קודם לכן. ואני  12 הבנייה הזו אם לא היה  היינו מאשרים את  האם 

חושב שבמקרים האלה אנחנו צריכים לעשות את המבחן האם אנחנו היינו עומדים  13

בנקודה הזו בעצמנו והאם היינו מבקשים את אותו סעד ומבקשים את אותו פתרון  14

נותן  15 כל אחד  מניח  שאני  התשובה  וכאן  סיטואציה  באותה  היינו  אם  מהרשות 

לעצמו. אני ברמה האישית אני חושב שגם כך חברות סיעתי עשינו את המבחן הזה  16

ולכן נקבל את ההחלטה בהתאם.   17

עו”ד דניאלה רון יעקובי:בסעיף  6  אתה כותב ארבעים ושמונה ובתוספת טנטטיבית של חמישים  18

אחוז.   19

עו"ד מיכה בלום:  לא אישרנו את החמישים. זאת הייתה הבקשה.   20

גב’ סיון דהן: אנחנו מאשרים כעת את ארבעים ושמונה בעצם.   21

עו"ד מיכה בלום: נכון. בדיוק.   22

כן להגיד את הסכום. הסכום עומד על מאתיים  23 גב’  פרח מלך:  בנוסף לעשרים. איציק כותב לי 

שמונים אלף שקלים.   24

עו"ד גייל שורש:  קודם כל תודה.   25

מדברים ביחד   
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26 

גב’ קרן ברנדס מקסימוב: בואו נתקדם.   27

עו"ד מיכה בלום: משרד הפנים עובר.       28
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עו"ד עידן למדן:   באמת היה גם אני שוחחתי עם מיכה כדי לנסות להבין ולהרחיב את הפרטים  1

וגם הוצאנו וקראנו את פסקי הדין. ודברים שנאמרו שם לעירייה דווקא. היו דברים   2

שיכול להיות שגם  3 חושב  אני  נקיטת תהליך.  בעצם  ונכונים אלא  טובים  הכי  לא 

אנחנו צריכים לבחון את זה. הדבר הזה.   4

עו"ד מיכה בלום:  בית משפט לא קבע ככה.       5

עו"ד עידן למדן:  התופעה הזאת של תביעות שיכולות להיות כנגד כל אחד ואחת מסביב לשולחן  6

מועצה קל וחומר סגני ראש עיר שיש להם יותר סמכויות,  7 חברת  קובעת  בין אם 

ראש העירייה. היא תופעה שקורה. מעת לעת צריך לתת לה את הדעת. אני חושב  8

שישבו פה שלושת שומרי הסף הבכירים ביותר שיש לנו בעירייה וחזקה שאכן.   9

מר יעקב קורצקי: מה פתאום מנכ"לית מעליהם. אני מוחה.       10

שנזקק  11 ומי  דין  עורך  כל  אבל  הסכום  מנאמר  יודעים  אנחנו  שגם  חושב  עו"ד עידן למדן:  אני 

לשירותי עורך דין יודע שפעמים רבות ההוצאות שאכן נפסקות רחוקות מלייצג את  12

הוועדה קיבלה החלטה  13 הזה  במקרה  חושב  אני  ללקוח.  שעולה  האמיתית  העלות 

מאוזנת ושקולה. וטוב לאמץ אותה.   14

הדברים  15 על  שמחה  אני  אמר  שגיא  כמו  חושבת  אני  תודה.  גב’ קרן ברנדס מקסימוב: 

כי יש רגעים שבהם כל אחד מאיתנו בעצם שם את עצמו בנקודה שיכול  16 שאמרת, 

להיות בה. אני חושבת שבדיוק אנחנו מצביעים על נקודה כזו. אז בוא נצביע. מי  17

בעד? פה אחד תודה. אפשר לקרוא לראש העיר לסגור את. אה.   18

19  

20  

 40

 

פה אחד בעד אישור החזר הוצאות משפט  חברי המועצה הצביעו  כל  החלטה: 

עבור יצחק רוכברגר 

21  

22  

23  

24  

25  

26  
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1.אישור פרוטוקול מליאה מן המניין מס' 2 מיום 7.4.24 – תיקונים  

 

 

2  

גב’ קרן ברנדס מקסימוב:  לגבי הפרוטוקול ראש העיר לא פה. אני באופן אישי לא יכולה לאשר  3

משהו שאני לא יכולה להשוות אותו לאחר.   4

עו"ד מיכה בלום:  צריכים לאישור הבנקים.   5

ברנדס מקסימוב:   אני כדי לאשר משהו שאני רואה רגע צריכה להשוות אותו למקור  6 קרן  גב’ 

ולהבין שאני רואה אני לא יכולה לאשר את זה ככה מצטערת. איציק פה? אז איציק  7

לא. לא בבניין. מיכה אני מצטערת אני לא יכולה לאשר משהו שאני לא יודעת מה  8

אני מאשרת.  אני      9

עו"ד עידן למדן:   אם התיקונים לעצם ההחלטות לתיקונים. שהתיקונים.   10

זה  11 את  אמרתי  אני  הפרוטוקול?  של  ההחלטות  את  לאשר  מקסימוב:  אפשר  ברנדס  קרן  גב’ 

ההחלטות. מיכה אנחנו נאשר את ההחלטות ואת  12 לאשר את  בעיה  אין  מהתחלה. 

התיקונים נראה שהם תואמים אכן.   13

עו"ד מיכה בלום:  כל ההחלטות של הפרוטוקול.   14

זה.  15 ואת  הפרוטוקול? כמובן  של  ההחלטות  את  לאשר  בעד  מקסימוב:   מי  ברנדס  קרן  גב’ 

פרוטוקול ברור. בעד הפרוטוקול.   16

17  

החלטה:  

כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד אישור החלטות הפרוטוקול מס' 2   

מיום 7.4.24 

 

18  

19  

20  

21  
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2 

3  

4  

1.אישור פרוטוקול מליאה מן המניין מס' 2 מיום 7.4.24 – תיקונים  

 

 

5    

6  

החלטה: כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד אישור החלטות הפרוטוקול מס' 2  

               מיום 7.4.24 

7  

8   

5. הצעה לסדר של חברי סיעת חופשי בעירנו, סיעת אחיד ליברלי והגוש החילוני – מבנה 

והרכב  ועדות חובה/משנה לתכנון ובנייה וחינוך.  

9  

10   

החלטה: 9 חברים הצביעו בעד. 8 נגד הצביעו:  

בעד  –  איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, קרן 

ברנדס-מקסימוב, אהד בלייר, דן דני רוק 

נגד  – גיא קלנר, הדר שוייצר, סיון דהן, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, 

עידן למדן, נאוה פרס 

11   

12   

13  

14  

15  

16  
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איציק רוכברגר: ביום  18.4.24  התקיימה ועדת בחינה  העירייה מר  ראש  6.הודעת 

לתפקיד  מתאימה  אותה  מצאה  הוועדה  מלך.  פרח  הגברת  העירייה  למנכ"לית 

התחולה  מנכ"ל  שכר  בכירים  בדרגה  100%  חוזה  בחירתה. אישורה  על  וממליצה 

מיום 18.4.24 

 

2  

החלטה:  

עופר קליך, מוטי גינדי,  קורצקי,  יעקב  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק  בעד: 

קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק. 

נגד: גייל שורש, באצי' אלקובי, דניאלה רון יעקבי 

נמנעים: גיא קלנר, הדר שוייצר, סיון דהן, נאוה פרס, עידן למדן 

3  

4  

5  

7. אישור  הגברת תאיר ג'אוי כעוזרת ראש העירייה בשיעור של 45% שכר מנכ"ל. תחילת 

עבודה החל מיום 19.5.24. 

6  

החלטה:    

בעד: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך,  

         מוטי גינדי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק. 

נגד: גייל שורש, באצי' אלקובי, דניאלה רון יעקבי, גיא קלנר, הדר שוייצר, 

        סיון דהן, נאוה פרס, עידן למדן 

7  

8   

9  

10  

11  
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וועדות  רשות  חובה/  ועדות  הרכבי  שינוי  נספח  העירייה. מצ"ב  וועדות  8.מינויים 

מקצועיות.  

 

2  

החלטה: כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד המבנה.    

 

3  

4   

9.אישור ניהול קרן לסיוע בניית מרחב מוגן דירתי (להלן "ממ"ד") 

א. אישור הנוהל  

יועץ משפטי  גזבר,  מנכ"ל,  בהשתתפות  ועדה מקצועית  הרכב  ב.  אישור 

ומהנדס.  

 

5   

החלטה:   כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד ההצעה עם הערות לתיקונים 

 

6  

7   

10.    מינוי גברת ליאורה דיקשטיין מנהלת אגף הרווחה כממלאת מקום לאחראית 

למניעת הטרדה מינית הגב' פזית הק.  

 

8   

החלטה: כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד המינוי.  

 

9  

10   

11  
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ומתן  העירייה  גזבר  כממלא מקום  פיטרמן  רביטל  הגב'  הגזבר  לסגנית  11.  אישור 

אישור חתימה על מסמכי תשלום (תיקון 88) תשס"ד 2004 ואישור שכרה בשיעור של 

85% משכר מנכ"ל החל מתאריך 5.5.24 ועד לכניסת גזבר חדש.  

 

2   

החלטה: כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד ההרשאה.  

 

3  

4  

5  

12.אישור הוועדה להחזר הוצאות משפט עבור יצחק רוכברגר  –  יוצג על ידי עו"ד מיכה 

בלום היועץ המשפטי לעירייה.  

 

6    

החלטה: כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד אישור החזר הוצאות משפט עבור 

               יצחק רוכברגר 

7  

8  

9  

10  

11  

12  

13  

14  

15  

16  

17  
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1 

מינוי הרכבי וועדות חובה:    .12 
3   .2

צוות מקצועי נציגי ציבור אופוזיציה   קואליציה ועדה 

הדר שוייצר    מכרזים 
(גיא קלנר 

 מ"מ),

קרן  (יו"ר),  קורצקי  יעקב 
מרדכי  מקסימוב-ברנדס, 

מוטי גינדי,    

באצ'י 
אלקובי (גייל 

 שורש מ"מ)

עידן למדן    לירון  (יו"ר),  קורצקי  יעקב  מכרזים 
בלומנר  (נאווה פרס לבחירת 

עובדים 
בכירים  מ"מ) 

יצחק רוכברגר (יו"ר),   מקומית 
לתכנון 

קרן מקסימוב-ברנדס,   ובניה 

יעקב קורצקי, ענת לין,  

לירון בלומנר, 

אהד בלייר, דן רוק,  

עופר קליך, מוטי גנדי. 

[הרכב מוצע  16 חברי מועצת 
למ.א.חוף  +נציג אחד  העיר 

השרון] 

  נציג אחד 
 יוצא

ירדו מועדת הנהלה:   יצחק רוכברגר - יו"ר     הנהלה 

קרן מקסימוב ברנדס   (לא חובה) 

יעקב קורצקי  

לירון בלומנר  

אהד בלייר 

עופר קליך 

ענת לין  

דן דני רוק 

מוטי גינדי 

יצחק רוכברגר – יו"ר  כספים 

אהד בלייר 

יעקב קורצקי 

מנכ"ל, גזבר, מהנדס עיר.  2 נציגים   
משקיף-מבקר העירייה.  
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צוות מקצועי נציגי ציבור אופוזיציה   קואליציה ועדה 

יצחק רוכברגר - יו"ר  מל"ח 

קרן מקסימוב ברנדס - מ"מ 
מס' 2 

 

מנכ"ל, מנהל אגף ביטחון, 2 נציגים  
ראשי  מכלולים,  ראשי 

וועדות רב תחומיות  

יצחק רוכברגר – יו"ר   ביטחון 

אהד בלייר 

יעקב קורצקי 

 

יריב גפני  2 נציגים  

נציג אופ' 

מנכ"ל, מנהל אגף ביטחון, 
קב"ט  פיקוח,  מח'  מנהל 
הרשות  ראש  מוס"ח, 
וסמים,  אלימות  למניעת 
ישובי,  הורים  ועד  יו"ר 
מתנדבים,  יחידת  מנהל 

שוטר קהילתי.  

שר  נציג  שר:  נציגי 
הביטחון, נציג שר החינוך, 
לבטחון לאומי  –  שר  נציג 
ע"י  לנכון  וימצא  ככל 

השר.   

ענת לין   איכות 
הסביבה 

קרן מקסימוב ברנדס 

יריב גפני  איכות 2 נציגים  מח'  מנהלת 
הסביבה, נציג השר להגנת 

הסביבה, נציג ארגון ארצי  נציג אופ'  

 

קרן מקסימוב ברנדס – יו"ר   בטיחות 
בדרכים 

לירון בלומנר  

יעקב קורצקי 

אגף 2 נציגים    ומנהל  העיר  מהנדס 
מטעמם  מי  או  החינוך, 
מח'  מנהל  שהוסמך, 
שר  נציג  תנועה, 
גופים  נציגי  התחבורה, 
בבטיחות  העוסקים 
השכונות  ונציגי  בדרכים 
המצויות בתחום העירייה,  
נציג לשר לביטחון פנים.  

ענת לין  ביקורת  

דן דני רוק 

מוטי גינדי 

2  נציגים 
מהם  (אחד 

מבקר העירייה    

יו"ר) 

יעקב קורצקי – יו"ר  הנחות 

קרן מקסימוב ברנדס - מ"מ 
יו"ר 

 

רווחה,  מח'  מנהל  גזבר,  1 נציג  
מנהל מח' גבייה, יועמ"ש.  

יצחק רוכברגר – יו"ר   מנהל חינוך  יסודי,  בי"ס  מנהל  1 נציג  
ועד  נציג  יסודי,  על  בי"ס 
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צוות מקצועי נציגי ציבור אופוזיציה   קואליציה ועדה 

יו"ר  העירוני,  ההורים  קרן מקסימוב ברנדס – מ"מ 
מועצת התלמידים   יו"ר 

 

ענת לין – יו"ר  קידום 
מעמד הילד  

קרן מקסימוב ברנדס  

מוטי גינדי  

מנהל 2 נציגים   חינוך,  אגף  מנהל 
רווחה, אחד ממנהלי  אגף 
ארגון  נציג  בעיר,  ביה"ס 
יסודיים,  העל  המורים 
המורים,  הסתדרות  נציג 
מועצת  ראש  יו"ר 
תחנת  מפקד  התלמידים, 
נציג  גלילות,  משטרת 
ארגון  נציג  נוער,  תנועות 
קידום  שענינו  התנדבותי 

נוער.   

קרן מקסימוב ברנדס – יו"ר  בנגע  מאבק 
הסמים 

מוטי גינדי  המסוכנים 

נציג רוכברגר נציג 

נציג אופ' 

 

 

רווחה,  מנהל  אגף  מנהל 
אגף  חינוך,  מנהל בי"ס על 

יסודי, 

הלאומית  הרשות  נציג 
קהילתי,  מנהל  לביטחון 
אלימות  למניעת  הרשות 

וסמים.  

להשלים    חקלאית 

  

קרן מקסימוב ברנדס   הנצחת 
של  זכרם 

מוטי גינדי  נפגעי טרור 

איציק  נציג 
נודלמן, 

גלית מורדוך,  

נציג אופ' 

   
 

 

3 בני
של משפחות 

נרצחי 
פעילות טרור 

קרן מקסימוב ברנדס – יו"ר  מיגור 
אלימות 

חינוך, נציג   אגף  מנכ"ל,  מנהל 
פיקוח,  מנהל  אגף  מנהל 
הרווחה,  מנהל  הבטחון, 
אזרחים  לעניינים  היועץ 
הרשות  ותיקים,  ראש 

למניעת אלימות וסמים. 

נציג המשטרה  
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צוות מקצועי נציגי ציבור אופוזיציה   קואליציה ועדה 

מנכ"ל, גזבר, יועמ"ש  ובלאי     רכש 
–  תקנות 

העיריות  
(הסדר 

רכישות, 
ניהול 

מחסנים, 
וניהול  רכש 

טובין) 

מנכ"ל, גזבר, יועמ"ש  תמיכות  –    
נוהל 

תמיכות 
משרד 
הפנים 

הקצאות  –    
נוהל 

יועמ"ש,  גזבר,  מנכ"ל, 
אגף נכסים, מהנדס  מנהל 

עיר  הקצאות 
משרד 
הפנים 

יצחק רוכברגר – יו"ר     תנועה  –
פקודת 

התעבורה 

על  אזורי  מפקח 
משטרת  נציג  התעבורה, 
ישראל, מהנדס, מנהל מח' 

תנועה  

יצחק רוכברגר – יו"ר  דירקטוריון 
אגודת 

ענת לין  הספורט 

דן דני רוק – מ"מ יו"ר 

נציג קרן 2 נציגים 

נציג אופ' 

ימונה בהמשך 

אוהד בלייר – מחזיק תיק מגוונים על פי הסכם קואליציוני.   מגוונים 

1  

ועדות רשות    .32 
3  

צוות מקצועי נציגי ציבור אופוזיציה   קואליציה וועדות 

יצחק רוכברגר – יו"ר  תחבורה 

קרן מקסימוב ברנדס 

יעקב קורצקי 

מח' נציג קו' 2 נציגים  מנהל  מהנדס,  מנכ"ל, 
תנועה 

נציג אופ' 

יעקב קורצקי – יו"ר   רווחה 

קרן מקסימוב ברנדס 

מנכ"ל, מנהלת אגף רווחה נציג קרן  נציג 

נציג אופ' 
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יעקב קורצקי – יו"ר  גימלאים 

קרן מקסימוב ברנדס 

יגאל ירדני  מנכ"ל, מנהלת אגף רווחה נציג 

נציג אופ' 

לירון בלומנר - יו"ר  יקיר העיר 

קרן מקסימוב ברנדס 

יעקב קורצקי 

מנכ"ל  נציג קו' 2 נציגים 

נציג אופ' 

דן דני רוק – יו"ר   צעירים 

ענת לין 

מנכ"ל, מנהל מח' נוער  נציג קו' נציג 

נציג אופ' 

לירון בלומנר – יו"ר   תרבות 
ואירועים  

ברנדס  מקסימוב  קרן 
יעקב קורצקי 

תרבות 2 נציגים  אגף  מנהל  מנכ"ל,  2 נציגים 
ואומנות  

בוועדה המקומית לתכנון ובניה ימונו: ועדת משנה לתכנון ובניה וועדה לשימור אתרים.   1   

2  

3  
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